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SAĞLIK Bakanlığı tarafından Sağlıklı Beslenme
ve Hareketli Hayat Programı çerçevesinde

obezitenin önlenmesi amacıyla başlatılan Beslenme
Dostu ve Fiziksel Aktiviteyi Destekleyen İş Yeri Pro-
gramı kapsamında tüm değerlendirme kriterlerini
başarıyla yerine getiren Manisa İl Sağlık Müdürlüğü
kurum olarak sertifika almaya uygun bulundu.

TÜM DEĞERLENDİRME KRİTERLERİNİ BAŞARIYLA YERİNE GETTİRDİ

MANİSALILARIN ve çalışanlarının,
mesleki ve kişisel gelişimlerine katkı

sağlamak adına çeşitli projeler hayata ge-
çiren Manisa Büyükşehir Belediyesi, eğitim
ve akademik gelişime verdiği önemin bir
göstergesi olarak Manisa Celal Bayar
Üniversitesi Sürekli Eğitim Uygulama ve
Araştırma Merkezi (MCBÜSEM) ile önemli
bir iş birliği anlaşmasına imza attı. 

BİLİMSEL VE AKADEMİK ÇALIŞMALARI PAYLAŞACAKLAR

EN önemli sulak alanlardan biri olan
Gediz Deltası'nın biyoçeşitliliği kuraklık

ve kirlilik nedeniyle bozuluyor. Ege Üniver-
sitesi Su Ürünleri Fakültesi Dekan Yardım-
cısı Halil Şen,"Deltada, ciddi bir tatlı su
sıkıntısı var. Özellikle seddelerin bozulması,
deniz suyunun iç kesimlere ilerlemesine ve
mikroiklim değişikliklerine yol açıyor" dedi.
Kütahya sınırlarındaki Murat Dağı'ndan
doğan Gediz Nehri, Uşak, Manisa ve İzmir'-
den geçiyor, verimli tarım alanlarının sulan-
masında önemli rol oynuyor. Gediz Deltası
da 401 kilometre uzunluğundaki nehrin
İzmir Körfezi'ne dökülürken oluşturduğu
400 kilometrekare alanı ifade ediyor.

ŞEN: “GEDİZ’DE CİDDİ BİR TATLI SU SIKINTISI VAR”

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, partisinin 8. Olağan İl Kongresi’ne
katılmak üzere bugün Manisa’da olacak. Erdoğan, Muradiye Spor Salonu’nda Manisalılara seslenecek
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, partisinin 8. Olağan İl Kongresi’ne
katılmak üzere bugün Manisa’da olacak. Erdoğan, Muradiye Spor Salonu’nda Manisalılara seslenecek

AK Parti Manisa İl Teşkilatı, bugün kongreye gidiyor. Kongre saat 15.00’te, Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın da katılımıyla gerçekleştirilecek. Partide 2019 yılından bu yana il başkanı

olarak görev yapan Salih Hızlı, yapılacak olan olağan kongrede aday gösterilmedi ve yerine AK Parti’nin eski
milletvekillerinden Süleyman Turgut aday gösterildi. Turgut, kongrede tek liste ile seçime girecek.

CUMHURBAŞKANI ERDOGAN
BUGUN MANiSA’DA OLACAK!

AK Parti Manisa teşkilatlarında 2024 yılının son aylarında başlayan kon-
gre heyecanı, bugün yapılacak il kongresi ile final yapacak. Manisa’da

kadın, gençlik, ilçe, ilçe kadın ve ilçe gençlik kolları kongrelerini tamam-
layan ve birçok kademede kan değişikliğine giden AK Parti, İl Başkanlığı
için de görev değişikliği yapacağını bir süre önce ilan etmişti.
Partide 2019 yılından bu yana il başkanı olarak görev yapan Salih Hızlı,
yapılacak olan olağan kongrede aday gösterilmedi ve yerine AK Parti’nin
eski milletvekillerinden Süleyman Turgut aday gösterildi. AK Parti Manisa İl
Teşkilatı’nın 8’inci Olağan Kongresi, bugün saat 15.00’te 
Muradiye Kapalı Spor Salonu’nda, Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın da katılımıyla yapılacak. Tek listeli 
kongrede kürsüye çıkacak olan Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ülke ve Manisa
gündemine ilişkin önemli açıklamalar yapması bekleniyor. 

SÜLEYMAN TURGUT, AK PARTİ MANİSA İL KONGRESİNE TEK LİSTE İLE GİDİYOR

Gediz Deltası kuraklık ve kirlilik tehdidi altında
Türkiye'nin önemli sulak alanlarından Gediz Deltası, küresel iklim değişikliği ve kirlilikten olumsuz etkileniyor

Manisa Il Sağlık Müdürlüğü Ege’nin gözbebeği

Büyükşehir ve MCBUSEM’den iş birliği 

ADD Alaşehir'den
‘Atatürk’ yemeği

ATATÜRKÇÜ Düşünce Derneği (ADD)
Alaşehir Şubesi tarafından geleneksel

hale getirilen ‘Atatürk Yemeği’ bu yılda
gerçekleştirildi. ADD Alaşehir Şubesinin
Atatürk'ün Alaşehir'e gelişinin 102. yıldö-
nümü ve burs gören öğrenciler yararına
Borsa Restaurant'da yaptığı yemekli gece
programı yoğun ilgi gördü. Yemekli gece
programında AKUT kurucusu ADD GMYK
Üyesi Nasuh Mahruki, geçmiş dönem CHP
İzmir Milletvekili Mustafa Balbay, ADD Al-
manya Temsilciliği  ve DSP önceki dönem
Genel Başkanlarından Zeki Sezer'in
destek amaçlı videoları yayınlandı. 

YUNUSEMRE Kent Konseyi 2025 yılı
Ocak Ayı Olağan Genel Kurul Toplantısı

Yunus Emre Millet Çarşısı'nda yapıldı.
Toplantıda konuşan Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, “Halkın doğrudan
sesi olmak için çalışacağız” dedi.   

Yunusemre Kent Konseyi
olağan genel kurulu yapıldı  

Yeşil yolda trafik denetimi
ORTAK akıl ve katılımcı
yönetim anlayışıyla çalış-

malarını sürdüren Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi, halkın kara
Zrıyla kırmızı yolu yeşil yola
dönüştürerek özel araç trafiğine
açtığı bölgede, güvenliği sağla-
mak için denetimlerini aralıksız
sürdürüyor. Ağır tonajlı araçla-
rın ve servislerin girişinin yasak
olduğu yeşil yolda, Manisalıla-
rın yeni trafik düzenine alışması
için bir ay boyunca gün boyu
kontroller yapılacak. 

Balıkçıdan örnek davranış:
Şehit ailelerine ücretsiz balık   

MANİSA'NIN Selendi ilçesinde balıkçılık
yapan 60 yaşındaki 2 çocuk babası Talip

Aybek tezgâhına gelen şehit ailelerine
ücretsiz balık vererek örnek bir davranış
sergiliyor. Tezgâhına açtığı pankartta 'Bu iş
yerinde şehit ailelerinden ücret alınma-
maktadır' yazarak örnek bir davranış
sergileyen Aybek, "Biz onların sayesinde
bugünlere geldik. Bunun bedelini şehitler-
imiz kanlarıyla ödemişlerdir. Ruhları şad,
mekanları cennet olsun" dedi.      4’te
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Cansu MERİÇ

ManİSa Büyükşehir Bele-
diyesi ile Manisa Celal Bayar
Üniversitesi Sürekli Eğitim Uy-
gulama ve Araştırma Merkezi
arasında eğitim, kültür, sanat
ve araştırma – geliştirme alan-
larında ortak çalışmalar yürüt-
mek amacıyla iş birliği
protokolü imzalandı. Taraflar,
elde edilen bilimsel ve akade-
mik çıktıları paylaşarak kamu
yararına sunmak için de ça-
lışma yürütecek. 

Manisalıların ve çalışanları-
nın, mesleki ve kişisel gelişim-
lerine katkı sağlamak adına
çeşitli projeler hayata geçiren
Manisa Büyükşehir Belediyesi,
eğitim ve akademik gelişime
verdiği önemin bir göstergesi
olarak Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi Sürekli Eğitim Uygu-
lama ve Araştırma Merkezi
(MCBÜSEM) ile önemli bir iş
birliği anlaşmasına imza attı. 

Celal Bayar Üniversitesi
Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Yer-
leşkesi’nde gerçekleştiren ve
birçok konuda iş birliğine gidil-
mesi için imzaların atıldığı pro-
tokol törenine; Manisa
Büyükşehir Belediyesi Genel

Sekreteri Burak Deste, Genel
Sekreter Yardımcısı Ali Kılıç,
Başkan Danışmanı Hale Ku-
zucu, MCBÜSEM Müdürü Dr.
Öğretim Üyesi Cenk Yoldaş ve
Müdür Yardımcısı Öğretim Gö-
revlisi Dr. Hüsem Korkmaz ka-
tıldı.

“ManİSa’Ya nElEr
KaTaBİlİrİZ Bunları 

KOnuŞTuK”
Genel Sekreter Burak

Deste, protokol ile Manisa Bü-

yükşehir Belediyesi’nin dene-
yimi ile Celal Bayar Üniversite-
si’nin bilgi ve tecrübelerini bir
araya getirerek kente katkı sağ-
lamayı hedeflediklerini söyledi.
Deste, “Eğitim, öğretim, kültür
ve sanat alanlarında ne gibi
projeler geliştirebiliriz, öğretim
elemanları ile belediye çalışan-
larının tecrübelerini nasıl her iki
kuruma da kazandırabiliriz,
bunları nasıl Manisa’ya değer
olarak dönüştürebiliriz, bunları

ele aldık. Manisa Büyükşehir
Belediyesi olarak eğitime ve
akademik iş birliklerine her
zaman önem veriyoruz. Bu
protokolün Manisa’mıza, bele-
diyemize ve üniversitemize ha-
yırlı olmasını diliyorum” diye
konuştu. 

“ÜnİVErSİTEMİZİn 
ŞEhİrlE

BÜTÜnlEŞMESİ 
BİZİ MuTlu EDİYOr”

MCBÜSEM Müdürü Dr. Öğ-

retim Üyesi Cenk Yoldaş da
Deste’ye teşekkür ederek, üni-
versitenin şehirle buluşmasını
sağlamak hedefiyle hareket et-
tiklerini vurguladı.

Yoldaş, “Sürekli Eğitim Uy-
gulama ve Araştırma Merkezi
olarak, üniversitemizin tüm
eğitmen ve akademisyenlerini
şehirle buluşturmak bizi çok
mutlu ediyor. Katkıları ve des-
tekleri için Büyükşehir Beledi-
yesi’ne çok teşekkür ediyorum”
dedi.

Taraflar, elde edilen bilimsel
ve akademik çıktıları paylaşa-
rak kamu yararına sunmak için
de çalışma yürütecek ve bu
doğrultuda, şehrin sosyal, eko-
nomik ve kültürel gelişimine
katkı sağlamak adına ortak
projeler geliştirecek. Ortak ça-
lışmalar sonucunda, bilimsel
araştırmaları somut uygulama-
lara dönüştürerek toplumun her
kesimine fayda sağlayacak ça-
lışmalar gerçekleştirilmesi
amaçlanıyor. haber merkezi

Manisa Büyükşehir ve MCBÜSEM’den iş birliği 

SaĞlıK Bakanlığı tarafın-
dan Sağlıklı Beslenme ve Hare-
ketli Hayat Programı
çerçevesinde obezitenin önlen-
mesi amacıyla başlatılan Bes-
lenme Dostu ve Fiziksel
Aktiviteyi Destekleyen İş Yeri
Programı kapsamında tüm de-
ğerlendirme kriterlerini başa-
rıyla yerine getiren Manisa İl

Sağlık Müdürlüğü kurum olarak
sertifika almaya uygun bu-
lundu.

Konu hakkında açıklama
yapan İl Sağlık Müdürü Op.Dr.
Erol Karaca; günümüzde hare-
ketsiz yaşamın ve obezitenin
en büyük sağlık sorunlarından
birisi haline geldiği düşünüldü-
ğünde, yetişkinlerin günlük ha-

yatın önemli bir kısmını geçir-
dikleri işyerlerinde sağlıklı bes-
lenme ve düzenli fiziksel
aktiviteyi teşvik gibi davranış
değişikliğine yönelten uygula-
maların ön plana çıktığını söy-
ledi. Bu programın amacının;
işveren/idare, işçi/çalışan ve
toplum katılımı ile beslenme ve
fiziksel aktivite gibi alanlarda

çalışanlarda davranış değişik-
liği oluşturarak sağlığı destek-
lemek ve geliştirmek, ayrıca
sağlıklı, güvenli ve üretken bir
işyeri ortamı oluşturmak oldu-
ğunu açıkladı.

İşyeri değerlendirmele-
rinde; çalışanların boy uzun-
luğu, vücut ağırlığı
ölçümlerinin alınması, beden
kitle endeksi hesaplamalarının
yapılması, zayıf, hafif kilolu,

obez olan çalışanları, en yakın
İlçe Sağlık Müdürlüğü/Sağlıklı
Hayat Merkezi diyetisyenin-
den yararlanmaları için aile
hekimine yönlendirilmesi, tü-
tünsüz alanların düzenlen-
mesi, çevresel atıkların doğru
ayrıştırılması ve bertaraf edil-
mesi vb. gibi kriterlerin bulun-
duğunu ifade etti.

İzmir İl Sağlık Müdürü Dr.
Öğretim Üyesi M. Burak

Öztop tarafından takdim edi-
len sertifikayla Ege Bölge-
si’nde ilk, Türkiye genelinde
altıncı il sağlık müdürlüğü ol-
dukları için mutluluk duyduk-
larını belirten İl Sağlık Müdürü
Karaca, bu alanda örnek
kurum olarak çalışmalarının
hız kesmeden devam edece-
ğini söyleyerek emeği geçen
ekip arkadaşlarına teşekkür
etti. haber merkezi

Manisa İl Sağlık Müdürlüğü Ege Bölgesinde ilk, Türkiye genelinde altıncı başarılı İl Müdürlüğü oldu

Manisa İl Sağlık Müdürlüğü
Ege’nin gözbebeği
Manisa İl Sağlık Müdürlüğü
Ege’nin gözbebeği

Kula Belediyesi, yeni
doğan bebek sahibi ailelerin
mutluluğuna ortak
olmak için “Hoş
Geldin Bebek”
projesini baş-
lattı.  Kula Be-
lediye
Başkan vekili
Semra Gün-
düz, ilk "Hoş
Geldin
Bebek" ziyare-
tini yeni bebek
sahibi olan Kılınç
ve Gedik ailelerine
gerçekleştirdi.

Kula Belediyesi, çiçeği bur-
nunda anne ve babaların se-

vinçlerine ortak
olmak, ailelerin

ihtiyaçlarına
katkı sağla-
mak ama-
cıyla “Hoş
Geldin
Bebek”
projesini
hayata ge-

çirdi. Kültür
Sosyal İşler

Müdürlüğünce
hazırlanan Hoş Gel-

din Bebek projesi kapsa-

mında Kula'da bebeklerine yeni
kavuşan aileler ziyaret ediliyor.
Kula Belediye Başkan Vekili
Semra Gündüz, Hoş Geldin
Bebek projesinin hayata geç-
mesinin ardından aile ziyaretle-
rinin ilkini gerçekleştirdi. Bu
kapsamda Kılınç ve Gedik aile-
lerinin hayata gözlerini yeni
açan Utku Çağan Kılınç bebek
ve Arya Gedik bebeğin ebe-
veynlerinin mutluluklarını pay-
laşmak için ziyaret edildi.
Başkan Vekili Gündüz, ziyarette
aileleri tebrik edip, aileye Hoş
Geldin Bebek Setini takdim
etti. haber merkezi

Kula’da “Hoş Geldin Bebek Projesi” başladı

Saruhanlı Belediyesi,
Yılmaz mahallesindeki Atatürk
caddesinde yenileme çalışma-
larına başladı.

Saruhanlı Belediyesi, Yılmaz
Mahallesi’ndeki Atatürk Cad-
desi’nde kapsamlı bir yenileme
çalışması başlattı. 

Yol, kaldırım ve aydınlatma
altyapılarının modernize edile-
ceği proje ile mahalle sakinleri-
nin yaşam kalitesinin artırılması
hedefleniyor.

BaŞKan EKrEM 
Cıllı’Dan YılMaZ

MahallESİ'nE ZİYarET
Saruhanlı Belediye Başkanı

Ekrem Cıllı, Yılmaz Mahallesi’ni
ziyaret ederek, devam eden
çalışmalar hakkında inceleme-
lerde bulundu. Başkan Cıllı,
projenin mahalle için önemli bir
adım olduğunu vurgulayarak,
"İşimiz hizmet, gücümüz millet"
ifadelerini kullandı.

Yenileme çalışmalarında,
Atatürk Caddesi'nin yol yapı-
sının güçlendirilmesi, kaldırım-

ların daha güvenli hale getiril-
mesi ve cadde boyunca mo-
dern aydınlatma sistemlerinin
kurulması öngörülüyor. Bu

adımlar, hem ulaşımda rahatlık
sağlarken hem de mahalleye
estetik bir görünüm kazandı-
racak.

Yılmaz mahallesinin çehresi değişiyor!Yılmaz mahallesinin çehresi değişiyor!
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 238 63 61

KOCABAŞ ECZANESİ
0236 234 71 53

SOYER ECZANESİ

UFUK ECZANESİ

0236 231 11 22

0236 409 55 75

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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ŞİFA ECZANESİ
1553 - Osmanlı İmparatorluğu ve Fransa Krallığı arasında, İstanbul Antlaş-
ması imzalandı.
1662 - Çinli general Koxinga, dokuz ay süren kuşatmadan sonra Tayvan
adasını ele geçirdi.
1793 - Fransa, İngiltere ve Hollanda'ya savaş ilan etti.
1814 - Filipinler'deki Mayon yanardağı lav püskürdü; yaklaşık 1200 kişi öldü.
1861 - Amerikan İç Savaşı: Teksas, Amerika Birleşik Devletleri'nden ayrıldı.
1884 - Oxford English Dictionary'nin ilk baskısı yapıldı.
1926 - Ankara'da Gazi İstasyonu açıldı.
1930 - Kayseri-Şarkışla Demiryolu işletmeye açıldı.
1990 - Yugoslav ordusu Kosova'ya girdi.

GÜNÜN OLAYI

Cansu MERİÇ

Didem ALTINAY

ORTaK akıl ve katılımcı yö-
netim anlayışıyla çalışmalarını
sürdüren Manisa Büyükşehir
Belediyesi, halkın kararıyla kır-
mızı yolu yeşil yola dönüştüre-
rek özel araç trafiğine açtığı
bölgede, güvenliği sağlamak
için denetimlerini aralıksız sür-
dürüyor. Ağır tonajlı araçların ve
servislerin girişinin yasak ol-

duğu yeşil yolda, Manisalıların
yeni trafik düzenine alışması
için bir ay boyunca gün boyu
kontroller yapılacak. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Trafik Zabıta Ekipleri, yap-
tıkları denetimlerle araç akışını
düzenlerken otobüs duraklarını
da mercek altına alıyor. Ma-
nisa’nın yeni yol düzenine hızla

uyum sağlaması için herkesin
kurallara uyması ise büyük
önem taşıyor. Yeşil yolu, toplu
taşıma araçları ile binek ve hafif
ticari araçların kullanabileceğini
belirten Trafik Zabıta Personeli
Ece Atak, “27 Ocak Pazartesi
gününden itibaren yeşil yol va-
tandaşlarımıza açılmış du-
rumda. Biz de o günden
itibaren duraklarımızda görev
yapıyoruz. Yeşil yola, yüksek
tonajlı araçlarımızın giriş yap-
ması, servislerimizin giriş yap-
ması yasak. Sadece binek
araçlarımız ve hafif ticari araç-
larımız yeşil yolumuzu kullana-
biliyor. Duraklama ve
parklanma yapılması da yasak.
Gidiş ve geliş olarak yollarımızı
kullanabilirsiniz. Duraklarda de-
netimlerimizi sürdürüyoruz ve
yeni düzenlemeye halkımızın
alışma sürecinde aksaklık ya-
şanmaması için görevimizin
başındayız. Sadece denetleme
yapmıyoruz, halkımızın görüş-
lerini de dinliyoruz. Halkımız

anketle bu kararı verdi ve du-
rumdan gayet mutlu” dedi.

Motosikletli Trafik Zabıta
Personeli Fevzi Dükar ise “Ma-
nisalıların yeni düzenlemeye
alışma süresi boyunca dene-
timlerimize ekiplerimizle sıkı bir
şekilde devam ediyoruz. Yeşil
yol, hepimize hayırlı uğurlu
olsun” ifadelerini kullandı. 

“YEŞiL YOLUn dÜZEni 
iÇin HEP BiRLiKTE ÖZEn 

GÖsTERMELiYiZ”
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
Manisa’da ortak aklı esas
alan, halkın söz sahibi olduğu

bir yönetim anlayışıyla çalış-
malarını sürdürdüklerini hatır-
latarak, “Yeşil Yol bunun en
somut örneklerinden biri. Ma-
nisalılar yolun trafiğe açılma-
sını istedi, biz de bu kararı
hayata geçirdik. Ancak burada
önemli olan trafik düzeninin
sağlanması ve halkımızın gü-
venli şekilde bu yolu kullana-
bilmesi. Bu nedenle trafik
zabıta ekiplerimiz ilk günden
itibaren sahada ve vatandaş-
larımızın yanında. Bizim ama-
cımız, Manisa’nın ulaşımını
daha güvenli ve daha konforlu
hale getirmek” dedi. 

Başkan Zeyrek, trafik akışı-
nın sorunsuz sağlanması için
yurttaşlara kurallara uyma
çağrısında da bulunarak,
“Ekiplerimiz sahada olacak,
vatandaşlarımızın taleplerini
dinleyecek ve her türlü aksak-
lığı gidermek için çalışmalarını
sürdürecek. 

Ancak bu düzenin sürdürü-
lebilir olması için en büyük
görev yine halkımıza düşüyor.
Yeşil yolun belirlenen kurallar
çerçevesinde en iyi şekilde
kullanılması için hep birlikte
özen göstermeliyiz” diye ko-
nuştu. Haber merkezi

Büyükşehir’den yeşil yolda Büyükşehir’den yeşil yolda 
trafik denetimi

dEMiRci Belediyesi, ilçe-
deki önemli caddelerdeki dü-
zenleme çalışmalarına hızla
devam ediyor. Salihli yolu çıkı-
şındaki Nurullah Doğruel Bul-
varı'nda orta refüj, çimlendirme
ve ışıklandırma çalışmalarıyla
güzelleştiriliyor.

Demirci Belediyesi tarafın-
dan başlatılan şehir düzenleme
çalışmaları, hız kesmeden
devam ediyor. Son olarak, Nu-
rullah Doğruel Bulvarı'nda (Sa-
lihli yolu çıkışı) kapsamlı bir
düzenleme için ilk adımlar
atıldı. Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara'nın öncülüğünde,
"Daha Güzel ve Daha Yaşana-
bilir Bir Demirci" sloganıyla
başlatılan çalışmalar, şehri
daha modern ve estetik bir
hale getirmeyi hedefliyor.

Nurullah Doğruel Bulva-
rı'ndaki orta refüjde başlatılan
çalışmalar, öncelikle zemin
çimlendirme ile başladı. Bele-
diye ekipleri, bu alandaki yeşil
alanları artırarak, görsel açıdan
daha hoş bir ortam yaratmayı

amaçlıyor. Ayrıca, refüje yapılan
ışıklandırma altyapı çalışmaları
tamamlanarak, bölgenin gece
görünürlüğü de artırılacak.

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara ve Başkan Yardım-
cısı İsmail Hakkı Gül, çalışma-
ları yerinde inceleyerek
ekiplerden bilgi aldılar. Kara,
Demirci'nin her köşesini daha
yaşanabilir bir hale getirecekle-
rini belirtti.

Başkan Kara yaptığı açık-
lamada, "Demirci’mize şehri-
mizin girişine yakışır bir
şekilde özellikle ana caddele-
rimizi güzelleştirmeye devam
edeceğiz. Bugün itibariyle Sa-
lihli çıkışında düzenleme çalış-
malarına başladık. Bununla
birlikte, yeni aydınlatmalarla
birlikte bölgeyi daha düzenli
ve estetik bir hale getireceğiz.
Üniversite Caddesi, Hamam
Sokak ve Kaymakam İbrahim
Ethem Akıncı Caddesi’nde de
benzer çalışmalarımız devam
edecek. Hep birlikte, daha ya-
şanabilir bir Demirci’yi görmek
için var gücümüzle çalışıyo-
ruz" dedi.

Demirci’de şehir girişine
estetik dokunuş!

Manisa'da dün sabah sa-
atlerinden itibaren etkili olan
yoğun sis, görüş mesafesini
düşürdü. Trafikte aksamalara
neden olan sis, şehir merke-
zinde ve bazı ilçelerde hayatı
olumsuz etkiledi.

Manisa’da dün sabah saat-
lerinden itibaren etkisini artıran
yoğun sis, şehir genelinde
görüş mesafesini düşürdü.
Özellikle ana arterler ve yüksek
kesimlerde sürücüler zor anlar
yaşarken, trafik ekipleri vatan-
daşları dikkatli olmaları konu-
sunda uyardı.

TRaFiKTE aKsaMaLaR
YaŞandI

Manisa’nın Şehzadeler ve

Yunusemre ilçelerinde yoğun
şekilde hissedilen sis nedeniyle
bazı bölgelerde trafik akışı ya-
vaşladı. İzmir-Manisa karayolu
başta olmak üzere, şehir içi
bağlantı yollarında da sürücüler
ilerlemekte zorlandı. 

Öte yandan şehir içinde de
Laleli Kavşağı'nda TIR, kavşa-
ğın orta şeridinde arızalanırken
trafik akışı tek taraflı sağlandı.

Manisa'ya sis perdesi indi
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İZMİr'İN önemli sulak alan-
larından Gediz Deltası'nın biyo-
çeşitliliği kuraklık ve kirlilik
nedeniyle bozuluyor. Ege Üni-
versitesi Su Ürünleri Fakültesi
Dekan Yardımcısı Halil Şen,
"Deltada, ciddi bir tatlı su sıkın-

tısı var. Özellikle seddelerin bo-
zulması, deniz suyunun iç ke-
simlere ilerlemesine ve
mikroiklim değişikliklerine yol
açıyor" dedi,

Kütahya sınırlarındaki Murat
Dağı'ndan doğan Gediz Nehri,

Uşak, Manisa ve İzmir'den ge-
çiyor, verimli tarım alanlarının
sulanmasında önemli rol oynu-
yor. Gediz Deltası da 401 kilo-
metre uzunluğundaki nehrin
İzmir Körfezi'ne dökülürken
oluşturduğu 400 kilometrekare
alanı ifade ediyor.

Doğal Sit Alanı statüsüne
sahip delta, Türkiye'de Ramsar
Sözleşmesi ile korunan 14
uluslararası öneme sahip sulak
alan arasında yer alıyor.

Türkiye'nin en büyük kıyı
sulak alanlarından biri olan
bölge başta flamingolar olmak
üzere birçok kuş ile canlı tü-
rüne ev sahipliği yapıyor.

"EN BÜYÜK TEHDİT 
KuraKLıK"

Ege Üniversitesi Su Ürünleri
Fakültesi Dekan Yardımcısı
Prof. Dr. Halil Şen, AA muhabi-
rine, deltanın Ege Bölgesi için

hem tarımsal sulama hem de
biyoçeşitlilik açısından kritik bir
önem taşıdığını söyledi.

Şen, iklim değişikliği nede-
niyle bölgede sıcaklıkların arttı-
ğını, rüzgarların
kuvvetlenmesiyle denizin tuzlu
suyunun nehrin iç kesimlerine
ilerlediğini ve yağışların azaldı-
ğını belirterek, bu durumun
canlı türleri ve popülasyonla-
rında azalmaya neden oldu-
ğunu ifade etti.

Bölgedeki en büyük tehdi-
din kuraklık olduğunu vurgula-
yan Prof. Dr. Şen, "Deltada
ciddi bir tatlı su sıkıntısı var.
Özellikle seddelerin bozulması,
deniz suyunun iç kesimlere iler-
lemesine ve mikroiklim değişik-
liklerine yol açıyor. Bu sorunun
giderilmesi için öncelikle sed-
delerin güçlendirilmesi ve böl-
geye tatlı su girdisinin
sağlanması gerekiyor. Bu ko-
nuda, valilik bünyesindeki Ma-

halli Sulak Alan Komisyonu'nun
çalışmaları sürüyor. Alınan ka-
rarların uygulanmasını bekliyo-
ruz." diye konuştu.

Prof. Dr. Şen, deltada kuşla-
rın çoğunun sazlıkların arasına
yuva yaptığına dikkati çekerek,
kuraklık nedeniyle sulak ve ba-
taklık alanların kurumasının kuş
türlerinin bölgede kalma süre-
sini ve üremesini doğrudan et-
kilediğini ifade etti.

Nehirdeki kirliliğinin denize
kadar taşındığını belirten Şen,
"Gediz Nehri, kaynağından de-
nize döküldüğü noktaya kadar
birçok dış etkeni bünyesinde
barındırıyor. Özellikle sanayi
bölgelerinden geçerken kirliliği
de alıyor. Bu durum zamanla
denizle buluşan noktada kirlilik
ve alüvyon birikimine yol aça-
rak iç kesimlere kadar su dön-
güsünü olumsuz etkiliyor." diye
konuştu.

Prof. Dr. Şen, dünyadaki

canlıların yüzde 40'ının sulak
alanlarda yaşadığını, bölgenin
gelecek nesillere aktarılabil-
mesi için gerekli önlemlerin
hayata geçirilmesi gerektiğini
kaydederek, şöyle konuştu:

"Koruma deyince aklımıza,
alana hiç dokunulmaması, ol-
duğu gibi bırakılması gibi dü-
şünceler geliyor ancak bu
tamamen yanlış. Dünyadaki
benzer alanlara baktığımızda
uygun şekilde değerlendirilen
yerlerin limana, turizm tesisle-
rine veya golf sahalarına dön-
üştürüldüğünü görüyoruz.
Balık yetiştiriciliği, tuz çı-
karma, rekreasyon alanlar gibi
kullanımlar oldukça yaygın.
Eğer bu alanlara hiç dokun-
maz, kendi haline bırakırsak,
sulak alanlar da insan gibi
doğar, büyür ve ölür. Bu ne-
denle bilinçli müdahalelerle
bölgenin sürdürülebilir şekilde
korunması gerekiyor." aa

Türkiye'nin önemli sulak alanlarından Gediz Deltası, küresel iklim değişikliği ve kirlilikten olumsuz etkileniyor

Gediz Deltası kuraklık ve
kirlilik tehdidi altında
Gediz Deltası kuraklık ve
kirlilik tehdidi altında

MaNİSa'NıN Selendi ilçe-
sinde balıkçılık yapan 60 ya-
şındaki 2 çocuk babası Talip
Aybek tezgâhına gelen şehit
ailelerine ücretsiz balık vererek
örnek bir davranış sergiliyor.  

Aslen Uşaklı olan Selen-
di'nin yerel pazarı olan Per-
şembe günleri balık tezgâhı
açan Talip Aybek ilçede örnek
bir davranışa imza atıyor. 40
yıldır balıkçılık yaparak geçi-
mini sağlayan Talip Aybek,
tezgâhına gelen şehit ailelerin-
den ücret almıyor.  

Tezgâhına açtığı pan-
kartta 'Bu iş yerinde şehit aile-
lerinden ücret alınmamaktadır'
yazarak örnek bir davranış
sergileyen Aybek, "Biz onların

sayesinde bugünlere geldik.
Bunun bedelini şehitlerimiz
kanlarıyla ödemişlerdir. Ruhları
şad, mekanları cennet olsun."
dedi.  İHa

Balıkçıdan örnek davranış: 
Şehit ailelerine ücretsiz balık

TurGuTLu Belediyesi,
kent genelinde modern bir
şehir yapısı oluşturmak adına
çalışmalarını aralıksız sürdürü-
yor. Bu kapsamda Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri tarafından
Ergenekon Mahallesi Fatih
Caddesi ve Eski Manisa Yo-
lu’nda aydınlatma direği montaj
çalışmaları gerçekleştiriliyor.   

Turgutlu Belediyesi Fen İş-
leri Müdürlüğü ekipleri, kenti
daha modern ve güzel hale ge-
tirmek için çalışmalarına devam
ediyor. Bu çalışmalar kapsa-

mında Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri, geçen dönem Manisa
Büyükşehir Belediyesinden
Turgutlu Belediyesi sorumlulu-
ğuna geçen Ergenekon Mahal-
lesi Fatih Caddesi’nde ve Eski
Manisa Yolu’nda aydınlatma di-
reği montajı çalışmalarını sür-
dürüyor. Yenilenen aydınlatma
direkleri sayesinde caddeler,
daha estetik bir görünüme ka-
vuşuyor. 

Konuyla ilgili açıklama
yapan Turgutlu Belediye Baş-

kan Yardımcısı Ali Rıza Kıran şu
ifadeleri kullandı: "Kentimizin
her noktasında vatandaşlarımı-
zın yaşam kalitesini artırmak
için çalışmalarımıza devam edi-
yoruz. Ergenekon Mahallesi
Fatih Caddesi ve Eski Manisa
Yolu’nda sürdürdüğümüz mon-
taj çalışmalarıyla birlikte bu böl-
geler hem daha aydınlık hem
de daha modern bir görünüme
kavuşacak. Tüm mesai arka-
daşlarıma teşekkür eder, kolay-
lıklar dilerim.”  İHa

Turgutlu’nun caddeleri daha güzel 
bir görünüme kavuşuyor   
Turgutlu’nun caddeleri daha güzel 
bir görünüme kavuşuyor   

KırKağaç Belediyesi, ilçe genelindeki temizlik ve çevre
düzenleme çalışmalarına devam ediyor. Merkez, Bakır, İlyaslar
ve Karakurt mahallelerinde gerçekleştirilen ağaç budama ve
genel temizlik faaliyetleri, daha sağlıklı ve düzenli bir yaşam
alanı yaratmayı hedefliyor.

Belediye ekipleri, sokakları güzelleştirmek, mahalleleri daha
temiz ve yeşil bir hale getirmek için sahada yoğun mesai har-
cıyor. Ağaç budama çalışmaları, hem doğal dengeyi korumak
hem de estetik bir görünüm sağlamak amacıyla titizlikle yürü-
tülüyor. Aynı zamanda, sokaklarda temizlik faaliyetleri aralıksız

devam ediyor. Ekipler, çevreyi temiz
tutmanın yanı sıra, ilçe halkının daha
ferah ve sağlıklı bir ortamda yaşa-
ması için gece gündüz çalışıyor.

KırKağaç’ıN çEHrESİ 
GİDErEK GÜZELLEŞİYOr

Kırkağaç’ın güzelleşen sokakları,
nefes alan ağaçları ve temiz mahal-
leleri, ilçede yaşayanların yaşam ka-
litesini arttırıyor. Belediye yetkilileri,
bu çalışmaların sadece bugünün
değil, geleceğin Kırkağaç’ı için de
önemli olduğunu vurguladı. 
Haber merkezi

Kırkağaç’ta temizlik ve ağaç 
budama çalışmaları devam ediyor!
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Ak PArtİ Manisa İl Teşki-
latı, bugün kongreye gidiyor.
Kongre saat 15.00’te, Cumhur-
başkanı ve AK Parti Genel Baş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
da katılımıyla gerçekleştirilecek.

Partide 2019 yılından bu yana il
başkanı olarak görev yapan
Salih Hızlı, yapılacak olan ola-
ğan kongrede aday gösteril-
medi ve yerine AK Parti’nin
eski milletvekillerinden Süley-
man Turgut aday gösterildi.
Turgut, kongrede tek liste ile

seçime girecek.
AK Parti Manisa teşkilatla-

rında 2024 yılının son aylarında
başlayan kongre heyecanı,
bugün yapılacak il kongresi ile
final yapacak. Manisa’da
kadın, gençlik, ilçe, ilçe kadın
ve ilçe gençlik kolları kongrele-

rini tamamlayan ve birçok ka-
demede kan değişikliğine
giden AK Parti, İl Başkanlığı
için de görev değişikliği yapa-
cağını bir süre önce ilan etmişti.

Partide 2019 yılından bu
yana il başkanı olarak görev
yapan Salih Hızlı, yapılacak
olan olağan kongrede aday
gösterilmedi ve yerine AK
Parti’nin eski milletvekillerinden
Süleyman Turgut aday göste-
rildi. 

AK Parti Manisa İl Teşkila-
tı’nın 8’inci Olağan Kongresi,
bugün saat 15.00’te Muradiye
Kapalı Spor Salonu’nda, Cum-
hurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın da katılımıyla yapılacak.

Tek listeli kongrede kürsüye
çıkacak olan Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın ülke ve Manisa
gündemine ilişkin önemli açık-
lamalar yapması bekleniyor. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan’la
birlikte, bazı bakanların ve mil-
letvekillerinin de kongreye katı-
lım sağlaması öngörülüyor.

Partide ise günler öncesin-
den başlayan kongre hazırlıkları
neredeyse tamamlanmış du-
rumda. 

BAŞkAn ADAYInDAn 
kOnGreYe DAVet

AK Parti Manisa İl Başkan
Adayı Süleyman Turgut, düzen-
lenecek olan 8. Olağan İl Kon-
gresi ile ilgili açıklamalarda
bulunarak tüm Manisalıları Mu-
radiye Kapalı Spor Salonu’na
davet etti. Turgut, “Cumhur-
başkanımız ve Genel Başkanı-
mız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan’ın teşrifleriyle gerçek-
leştirilecek olan AK Parti Ma-
nisa 8. Olağan İl Kongremiz,
hem partimiz hem de Ma-
nisa’mız için tarihi bir gün ola-
cak. Bu önemli organizasyona,
Manisa’mızın her köşesinden
tüm hemşehrilerimizi davet edi-
yoruz. Manisa’nın her ilçesine
buradan sesleniyorum: Ah-
metli, Akhisar, Alaşehir, De-
mirci, Gölmarmara, Gördes,
Kırkağaç, Köprübaşı, Kula, Sa-
lihli, Sarıgöl, Saruhanlı, Selendi,

Soma, Şehzadeler, Turgutlu ve
Yunusemre! Bu kongre, sadece
bir buluşma değil; umudun, ic-
raatın ve geleceğin yeniden şe-
killendiği bir gün olacaktır.
Sayın Cumhurbaşkanımızın li-
derliğinde, ülkemiz için yaptığı-
mız hizmetleri Manisa özelinde
daha güçlü bir şekilde sürdür-
mek için yola devam ediyoruz.
Hep birlikte bu heyecana ortak
olmanızı arzu ediyoruz. Kon-
gremiz, 1 Şubat 2025 Cumar-
tesi günü saat 15.00’te
Muradiye Kapalı Spor Salo-
nu’nda düzenlenecektir. Siz de-
ğerli vatandaşlarımızın
katılımıyla hem coşkumuz arta-
cak hem de bu büyük buluşma
daha anlamlı hale gelecektir.
Gelin, Manisa’mızın geleceğini
birlikte inşa edelim, daha güçlü
yarınlara hep birlikte yürüye-
lim.” dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, partisinin 8. Olağan İl Kongresi’ne
katılmak üzere bugün Manisa’da olacak. Erdoğan, Muradiye Spor Salonu’nda Manisalılara seslenecek

Cumhurbaşkanı Erdoğan 
bugün Manisa’da olacak!

Yunusemre Kent Kon-
seyi 2025 yılı Ocak Ayı Olağan
Genel Kurul Toplantısı Yunus
Emre Millet Çarşısı'nda yapıldı.
Toplantıda konuşan Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban, “Halkın doğrudan sesi
olmak için çalışacağız” dedi.   

Yunusemre Kent Konseyi
2025 yılı Ocak Ayı Olağan
Genel Kurul Toplantısı gerçek-

leştirildi. Yunus Emre Millet
Çarşısı Etkinlik Salonu’nda ya-
pılan toplantıya Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih Balaban,
Belediye Başkan Yardımcıları
Ali Kuyumcu ve Emine Özge
Arslan, Mehmet Mesut Doğan,
Manisa Kent Konseyi Başkanı
Hakkı Bayraktar, Yunusemre
Kent Konseyi Başkanı Bektaş
Kılınç ve yürütme kurulu üye-

leri, meclis üyeleri, CHP İl
Kadın Kolları Başkanı Gülbahar
Tahmilci ve partililer, muhtarlar,
sivil toplum örgütü temsilcileri
ve vatandaşlar katıldı. Genel
Kurul toplantısında, mahalle
meclisleri, gençlik ve çocuk
meclisleri ile engelli meclisle-
rine ilişkin önemli konular ele
alındı, 2025 yılı faaliyet takvimi
de görüşülerek karara bağ-
landı. 

‘Bu tür kurumLAr 
ZenGİnLİktİr’ 

Toplantıda katılımcılara
seslenen Belediye Başkanı
Semih Balaban kent konseyle-
rin önemine dikkat çekerek
şunları söyledi: “16 mahallede
mahalle meclislerimizi kurduk.
Muhtarlarımızın öncülüğünde
kent konseylerimizde mahalle
meclisleri çalışmalarını sürdürü-
yor. Bizler Manisa Büyükşehir
Belediyesi ile iş birliği ile beledi-
yemizin imkanları dahilinde
çözüm üretmek için  çalışma-

larda bulunacağız. Kent kon-
seylerinin halkın doğrudan sesi
olmasından yanayız. Bu mecl-
islerimizde kent konseyimizde
değişik siyasi partilerden in-
sanlarımızın olması bizler için
çok önemli. Bu bir zenginliktir.

Bu zenginliği değerlendirece-
ğiz.” 

Yunusemre Kent Konseyi
Başkanı Bektaş Kılınç ise ko-
nuşmasında şu ifadelere yer
verdi: “Kent Konseyleri halkın
sesidir. Demokrasinin önemli

unsurlarından biri de halkın
yönetime katılımının sağlan-
masıdır. El birliği ile Yunusem-
remizi daha güzel bir kent
yapmak için çalışacağız. Sev-
ginin ve huzurun kenti Yunu-
semre olacaktır.”  İHA

Yunusemre Kent Konseyi olağan genel kurulu yapıldı   

AtAtürkçü Düşünce Der-
neği (ADD) Alaşehir Şubesi ta-
rafından geleneksel hale
getirilen ‘Atatürk Yemeği’ bu
yılda gerçekleştirildi.

ADD Alaşehir Şubesinin
Atatürk'ün Alaşehir'e gelişinin
102. yıldönümü ve burs gören
öğrenciler yararına Borsa Res-
taurant'da yaptığı yemekli gece
programı yoğun ilgi gördü.

Yemekli gece programında
AKUT kurucusu ADD GMYK
Üyesi Nasuh Mahruki, geçmiş
dönem CHP İzmir Milletvekili

Mustafa Balbay, ADD Almanya
Temsilciliği, Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Balaban,
sanatçı Fevzi Kurtuluş ve DSP
önceki dönem Genel Başkan-
larından Zeki Sezer'in destek
amaçlı videoları yayınlandı. 

Yemek programına Alaşehir
Belediye Başkanı Ahmet Öküz-
cüoğlu, Sarıgöl Belediye Baş-
kanı Tahsin Akdeniz, geçmiş
dönem Ödemiş Belediye Baş-
kanı Mehmet Eriş, Alaşehir Be-
lediye Başkan Yardımcıları
Muammer İbişoğlu ve Erol
Kacar, CHP Alaşehir İlçe Baş-
kanı Mehmet Kayacık, CHP

Sarıgöl İlçe Başkanı Nuri Sarı,
Salihli Ziraat Odası Başkanı
Cem Yalvaç, Türkiye Yardımse-
verler Derneği Alaşehir Şubesi
Başkanı Yıldız Türker ve çok
sayıda davetli katıldı. 

ADD Alaşehir Şube tarafın-
dan yapılan çekilişte 6 adet
büyük Atatürk portresi ve Ata-
türk ile ilgili eşyalar şanslı aday-
lara dağıtıldı.

Programda bir konuşma
yapan ADD Alaşehir Genel Se-
kreteri Veli Kaya, Atatürk'ü
unutturmak isteyenlere karşı
ADD'nin dik durarak mücade-
lesini devam ettireceğini belir-

terek, “Atatürkçü Düşünce Der-
neği, cesaretini Gazi Mustafa
Kemal Atatürk ve silah arka-
daşlarından, Kuvâ-yı Milli-
ye’den, Kurtuluş Savaşı
kahramanlarından, demokrasi
şehitlerimizden, kurucu Genel
Başkanımız Muammer Ak-
soy'dan, Genel Başkan Yar-
dımcımız Ahmet Taner
Kışlalı'dan, kurucularımızdan
olan Bahriye Üçok'tan ve
Necip Hamlemitoğlu'ndan al-
maktadır” diye konuştu. 

Alaşehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu da Atatürk-
çülüğün bir bilim olduğunu
söyleyerek, “Atatürk'ün ilkele-
rini nesilden nesile taşımak için
çaba sarf eden Atatürkçü Dü-
şünce Derneği'ne teşekkür
ederim” dedi.

Gece, Grup Sesleniş'in bir-
birinden güzel türküleri ile son
bulurken yapmış olduğu çalış-
malar nedeniyle Kemaliye eski
Belediye Başkanı Mustafa Gü-
nen'e Şube Başkanı Halil Gari-
poğlu tarafından plaket takdim
edildi. 

Ayrıca derneğe üye olan

Türkiye Yardımseverler Derneği
Alaşehir Şube Başkanı Yıldız
Türker, CHP Alaşehir İlçe Baş-
kanı Mehmet Kayacık, Belediye
Meclis Üyeleri Aynur Dağ ve
Emir Engin'e üyelik rozetleri
Alaşehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu tarafından
takıldı.

ADD Alaşehir'den Atatürk yemeğiADD Alaşehir'den Atatürk yemeği
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yeniden Refah Partisi
(YRP) Manisa İl Başkan Yar-
dımcısı Ramazan Akar, Manisa
ve Türkiye gündemine dair
açıklamalarda bulundu. İl Baş-
kanlığı binasında düzenlenen
toplantıya YRP Manisa İl Baş-
kan Yardımcısı ve İl Teşkilat
Başkanı Ramazan Akar da ka-
tıldı. Toplantıda, Yunusemre
İlçe Başkanlığı’nda görev deği-
şikliği yaşandığı belirtilerek, İlçe
Başkanı Faruk Durmaz’ın ye-
rine Mehmet Baki Çelik’in atan-
dığı duyuruldu.

“iMAr SorUnU ACilen 
ÇÖZülMeli”

Manisa’daki konut krizine
dikkat çeken Akar, imar sorun-
larının çözülmesi gerektiğini
belirterek, “Manisa’da imar
planı olmadığı için konut fiyat-
ları ve kiralar hızla yükseliyor.

En ucuz kira 15 bin liradan
başlıyor. 22 bin lira maaş alan
bir insan nasıl geçinecek? Ço-
cuklarını aç göndermek zo-
runda kalan aileler var. İmar
planının hayata geçirilmesi,
konut arzını artırarak kiraların
düşmesini sağlayacaktır” dedi.

KArtAlKAyA FACiASınA
tePKi

Bolu’nun Kartalkaya bölge-
sinde yaşanan yangın faciasına
değinen Akar, 78 kişinin haya-
tını kaybettiğini hatırlatarak yet-
kilileri sorumluluk almaya
çağırdı. Yangının ihmaller zinciri
sonucu yaşandığını vurgulayan
Akar, “Yangın çıkışları kapalı,
yangın merdivenleri ulaşılamaz
durumda, duman dedektörleri
çalışmıyor, yangın söndürme
tüpleri yetersiz. Oteller bölge-
sinde tek bir itfaiye aracı bile
yoktu. Bu ihmaller zinciri yü-
zünden 78 insanımız hayatını

kaybetti. Bu olayın sorumluları
istifa etmeli. Kültür ve Turizm
Bakanlığı ile Bolu Belediyesi
asli ve tali kusurludur. Denetim-
ler yapılmadığı için bu facia ya-
şandı” ifadelerini kullandı.

dePreMlere HAZırlıK
VAr Mı?

6 Şubat Kahramanmaraş
merkezli depremlerin yıl dönü-
müne yaklaşılırken, Türkiye’nin
gelecekteki depremlere ne
kadar hazırlıklı olduğu soru-
sunu yönelten Akar, “Her afet
sonrası yetkililer sorumluluğu
kabul etmiyor. 

Çürük binalar dönüştürül-
müyor, dere yatakları boşaltıl-
mıyor. Türkiye, insan hayatının
bu kadar ucuz olduğu bir ülke
olmamalıdır. 6 Şubat depremle-
rinde ve Kartalkaya faciasında
hayatını kaybeden vatandaşla-
rımıza Allah’tan rahmet diliyo-
ruz” dedi.

eMeKlilere yAPılAn 
ZAM yeterSiZ

Emekli maaşlarına yapılan
zam oranlarına da tepki gös-
teren Akar, “Bu yıl emekli ola-
caklar, geçen yıl emekli
olanlara göre yüzde 30 daha
düşük maaş alacak. Bu büyük
bir adaletsizliktir. Emeklilerin

maaşları enflasyon karşısında
ezdirildi. Çalışan memur ve
emekliye yapılan zam oranları
beklentinin çok altında kaldı.
Asgari ücrete yüzde 30 zam
yapılırken, SSK ve Bağ-Kur
emeklisine yüzde 15,75,
memur emeklisine yüzde
11,54 zam verilmesi kabul

edilemez” dedi.
Akar, adil bir ekonomik dü-

zenin gerekliliğine vurgu yapa-
rak, “Çözüm Millî Görüş’te, Adil
Düzen’dedir. Çalışan ve emek-
lilerin haklarını alacağı günler,
Yeniden Refah Partisi iktida-
rında gelecektir” ifadelerini kul-
landı.

Yeniden Refah’tan gündem değerlendirmesi

AltınoKtA Körler Derneği
Genel Merkezinin Antalya'da
gerçekleştirilen 34. Olağan
Genel Kurulu'nda Altınokta
Körler Derneği Manisa Şube
Başkanı Hüseyin Pehlivan Teş-
kilatlardan Sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı oldu.   

Altınokta Körler Derneği
Genel Merkezinin 34. Olağan
Genel Kurulu,  Antalya'da ger-
çekleşti. Genel kurul sonu-
cunda, Yusuf Dugan'ın
başkanlığındaki yönetim listesi-

nin seçimi kazanmasının
ardından, yeni yöne-
tim kurulu üyeleri
arasında görev
dağılımları ya-
pıldı. Yaklaşık
8,5 yıldır Ma-
nisa Şube
Başkanlığı
görevini sürdü-
ren Hüseyin
Pehlivan, Altı-
nokta Körler Derneği
Teşkilattan Sorumlu

Genel Başkan Yardımcısı
görevine seçildi. 

Gerçekleştirilen
kongre hakkında
açıklamalarda
bulunan Hüse-
yin Pehlivan
"1950 yılında
kurulan Altı-
nokta Körler Der-

neği, bu yıl 75.
yılını kutlamaktadır.

Manisa şubemiz ise
2004 yılında kurulmuş

olup, bu yıl 21. yılını geride bı-
rakmaktadır. 

Derneğimiz, Türkiye gene-
linde 34 şubesi ile görme en-
gellilerin haklarını savunmaya
ve toplumda eşit yaşam hakkı
için mücadele etmeye devam
etmektedir. Altınokta Körler
Derneği çatısı altında Kadın
Meclisi ve Gençlik Meclisi
aktif olarak faaliyet göster-
mektedir.Bu yılki Genel Kuru-
lumuza Manisa ilimizden beşi
kadın, üçü erkek olmak üzere

sekiz delege ile katılım sağla-
dık. Yeni yönetimimizle bir-
likte, engelli bireylerin eğitim,
istihdam, erişilebilirlik ve sos-
yal hakları konusunda daha
güçlü adımlar atmayı hedefli-
yoruz. Engelli hakları mücade-
lesinde daha kapsayıcı ve
yenilikçi projeler hayata geçir-
mek için kararlıyız. 

Gücümüze güç katmak
için de teşkilatlanma ya
devam edeceğiz ve şube sayı-
mızı arttırma çalışmalarımızı

başlatacağız. Yeni dönem he-
pimiz için, engelli camiamız
için hayırlı olsun." dedi. 

Genel Kurul toplantısı için
kendilerine ulaşım desteği
sağlayan Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek'e ayrıca teşekkür eden
Pehlivan açıklamasını şöyle
tamamladı: "Sözün özü; Erişi-
lebilir şehirlerde yaşamak he-
pimizin hakkı. Bunun için
birbirimizi anlamalıyız, tamam-
lamalıyız."  iHA

Altınokta Körler Derneği’ne Manisalı genel başkan yardımcısı 

türKiye ve Yunanistan
arasında Lozan’da imzalanan
Zorunlu Nüfus Mübadelesi
Sözleşmesi'nin 102. yılı, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi ve
Giritliler Derneği iş birliğiyle
düzenlenen anlamlı bir etkin-
likle anıldı. Manisa Kültür Mer-
kezi Lale Salonu’nda
gerçekleşen program, hem
tarih bilincini canlı tutan hem
de kültürel mirasa sahip çık-
mayı amaçlayan sergi ve kon-
ser etkinlikleriyle katılımcılara
duygu dolu anlar yaşattı.   

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Kültür ve Sosyal İşler

Dairesi ile Giritliler Derneği’nin
iş birliğiyle hayata geçirilen et-
kinlik, mübadele ile göç etmek
zorunda kalanların hikâyele-
rini, yaşadıkları zorlukları ve
yanlarında getirdikleri kültürel
zenginlikleri bir kez daha gün-
deme taşıdı. Türkiye ve Yuna-
nistan arasında imzalanan
1923 Lozan Mübadelesi ile
binlerce insanın yer değiştir-
mek zorunda kaldığı bu tarihi
olay, yalnızca bir nüfus hare-
keti değil, aynı zamanda iki
ülke halklarının ortak tarihine
damga vuran önemli bir
dönüm noktası olarak değer-

lendiriliyor. 
Manisa Büyükşehir Bele-

diyesi, mübadelenin sadece
bir göç hikâyesi değil, aynı za-
manda Anadolu’nun kültürel
dokusunu şekillendiren büyük
bir dönüşüm olduğunu vurgu-
layarak, bu tür etkinliklerle
geçmişin izlerini gelecek nesil-
lere aktarmaya devam ediyor.
Bu kapsamda düzenlenen
konser ve fotoğraf sergisi, bir
asırlık geçmişe ışık tuttu. Ser-
gide, mübadele dönemine ait
tarihi belgeler, göç eden aile-
lerin fotoğrafları ve o döneme
ait çeşitli eşyalar yer aldı. Zi-
yaretçiler, sergi aracılığıyla
geçmişin izlerini sürerek, mü-
badelenin bireyler ve toplum
üzerindeki etkisini daha yakın-
dan hissetme fırsatı buldu.
‘Yüzyıllık geçmişe yolculuk’
sergisi 2 Şubat’a kadar vatan-
daşları ağırlamaya devam
edecek. Manisa Kültür Mer-
kezi Lale Salonu’nda düzenle-
nen programa, Yunusemre
Belediye Başkan Yardımcısı
Mehmet Mesut Doğan, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
Kent Konseyi Şube Müdür Ve-
kili Ahmet Kaş, Manisa Giritli-
ler Derneği Başkanı Gülseren
Toker, dernek üyeleri ve çok

sayıda vatandaş katıldı. 
Türk-Yunan ortak kültü-

rüne dair çalışmaları ve eser-
leriyle tanınan, Uluslararası
Kültürel Köprüler Vakfı’nın ku-

rucu üyesi Evrim Ateşler, ser-
ginin ardından bir konser
verdi. Ünlü sanatçı Ateşler ve
müzisyenler, güçlü sesi ve et-
kileyici yorumlarıyla dinleyici-

lere Türk-Yunan ortak kültü-
rüne dair eserler sunarak mü-
zikle örülmüş bir tarih
yolculuğu yaşattı. 

Sanatçının seslendirdiği
Rumeli ve Girit ezgileri, müba-
delenin yalnızca bir göç süreci
olmadığını, aynı zamanda
halkların ortak duygularını ve
kültürel bağlarını koruyan bir
miras olduğunu bir kez daha
hatırlattı. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi yetkilileri, bu tür etkin-
liklerin hem tarihi hafızayı canlı
tutma hem de toplumsal da-
yanışmayı artırma noktasında
önemli olduğunu belirterek,
Manisa’nın çok kültürlü kimli-
ğine ve mübadelenin bu kimlik
içindeki yerine her zaman
sahip çıkacaklarını vurguladı.
Haber merkezi

Büyükşehirden mübadelenin
102. yılında anma etkinliği   
Büyükşehirden mübadelenin
102. yılında anma etkinliği   

AK PArti MKYK Üyesi ve
Manisa Milletvekili Mücahit
Arınç, AK Parti Manisa İl Kon-
gresi öncesi Şehzadeler ve Yu-
nusemre ilçe teşkilatıyla bir

araya geldi. Arınç, AK Parti
Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet
Nalband, AK Parti Yunusemre
İlçe Başkanı İlkcan Durmaz ve
partililerle buluştu. 

Arınç, “Cumhurbaşkanımız,
Genel Başkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan‘ın teş-
rifleriyle gerçekleştireceğimiz
Olağan İl Kongremizin hazırlık-

larını tamamlamak için Şehza-
deler ve Yunusemre ilçe baş-
kanlığımızda koordinatör
vekillerimizle birlikte son çalış-

malara nezaret ettik. Cefakâr
teşkilat mensuplarımıza emek-
leri için teşekkür ediyor, kon-
gremizin şimdiden

Manisa’mıza ve hemşehrileri-
mize hayırlar getirmesini te-
menni ediyorum.” dedi. 

Haber Merkezi

Arınç’tan kongre öncesinde teşkilat turu
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Cansu MERİÇ

Halk arasında 'sarı serum'
ve 'atom' diye bilinen serumlar
hakkında açıklamalarda bulu-
nan Manisa Şehir Hastanesi
Başhekim Yardımcısı Aile He-
kimliği Uzman Hekimi Ezgi Ta-
nımlı, "Bilinçsizce yapılan
müdahaleler faydadan çok
zarar getirebilir. Sağlığınızı riske
atmamak için doktor önerisi ol-
madan herhangi bir serum
veya ilaç kullanmayınız" dedi.   

Uzman Hekimi Ezgi Ta-
nımlı son zamanlarda halk ara-
sında 'sarı serum' veya 'atom'
gibi isimlerle anılan serumlarla
ilgili birçok yanlış bilgi yayıldı-
ğını kaydetti. Tanımlı, "Bu ko-

nuda halkımızı doğru bilgilen-
dirmek ve gereksiz uygulama-
ların önüne geçmek için bazı
önemli noktaları paylaşmak is-
tiyoruz. Öncelikle, 'sarı serum'
olarak bilinen serumlar genel-
likle vitaminler, mineraller ve
bazı destekleyici ilaçlar içeren
karışımlardır. Ancak bu serum-
lar, sanılanın aksine bağışıklık
sistemini anında güçlendiren
veya hastalıkları önleyen çö-
zümler değildir. Her bireyin
sağlık durumu farklıdır ve her-
hangi bir serumun ya da ilacın
kişiye özel olarak doktor kont-
rolünde uygulanması gerekir.
Neden herkese serum takılma-

malı? Tıbbi bir gereklilik olmalı-
dır: Serum tedavisi, hastanın
ihtiyacına göre doktor tarafın-
dan belirlenir. 

Yorgunluk, halsizlik gibi şi-
kayetler her zaman serum ge-
rektirmez. Yan etkileri olabilir:
İçeriğindeki maddelere karşı
alerjik reaksiyon gelişebilir,
böbrek ve karaciğer gibi organ-
lara yük bindirebilir. Gereksiz
kullanım zararlıdır. Vücudun ih-
tiyacı olmayan takviyeleri
almak, organların doğal den-
gesini bozabilir. Ayrıca, da-
mardan alınan her sıvı yükü
dolaşım sistemine ek yük bin-
dirir. Sağlığımızı korumanın en

doğru yolu, dengeli beslen-
mek, düzenli uyumak, yeterli
su tüketmek ve egzersiz yap-
maktır. Gerektiğinde ise en
doğru tedavi yöntemini belirle-

mek için mutlaka bir doktora
danışılmalıdır. Unutmayalım ki,
her tıbbi uygulama kişiye özel
olmalıdır. Bilinçsizce yapılan
müdahaleler faydadan çok

zarar getirebilir. Sağlığınızı
riske atmamak için doktor
önerisi olmadan herhangi bir
serum veya ilaç kullanmayı-
nız" dedi.  İHa

Sarı serum açıklaması: Bilinçsizce
kullanım zarar verebilir
Sarı serum açıklaması: Bilinçsizce
kullanım zarar verebilir

ak ParTİ Grup Başkanve-
kili ve Manisa Milletvekili Baha-
dır Yenişehirlioğlu, 2025 yılı
Ocak dönemi iller arası yer de-
ğiştirme kurası kapsamında
Manisa'ya 170 sağlık persone-
linin atandığını duyurdu.

Yenişehirlioğlu’nun açıkla-
masına göre, Manisa’ya atanan
sağlık personeli şu şekilde da-
ğıldı: 31 uzman tabip, 3 tabip, 1
diş tabibi, 14 ebe, 78 hemşire,
43 diğer sağlık personeli.

Yeni sağlık personelinin gö-
reve başlamasıyla birlikte Mani-
sa’daki sağlık hizmetlerinin
daha etkin ve hızlı bir şekilde

sunulması hedefleniyor. Yenişe-
hirlioğlu, sağlık alanındaki yatı-
rımların devam edeceğini
belirterek, "Sağlık ordumuzu
güçlendirmeye ve hemşehrileri-

mizin sağlık hizmetlerinden
daha etkin faydalanabilmesi
için çalışmaya devam edece-
ğiz. Şehrimize hayırlı olsun" ifa-
delerini kullandı.

AK Parti Grup Başkanvekili ve Manisa Milletvekili Bahadır Yenişehirlioğlu Manisa'ya 170 sağlık personelinin atandığını duyurdu

Manisa'ya 170 yeni sağlık personeli atandı

Sağlık Bakanlığının anne
ve bebek sağlığına yönelik ön-
celikli hedeflerinden biri olan
“Normal Doğum Eylem Planı

İletişim Kampanyası”, Mani-
sa'da çeşitli etkinliklerle uygu-
lamaya kondu.

Manisa İl Sağlık Müdürlüğü,
Sağlık Bakanlığı'nın anne ve
bebek sağlığını ön planda tutan

hedefleri doğrultusunda başla-
tılan “Normal Doğum Eylem
Planı İletişim Kampanyası” ça-
lışmalarını sürdürüyor.  Kam-
panya, normal doğumun
faydalarına dair farkındalık

oluşturmak amacıyla çeşitli
görseller ve etkinliklerle ha-
yata geçirilmeye çalışılıyor.

Manisa genelinde hazırla-
nan pankartlar ve dövizler,
normal doğumun sağlık üze-
rindeki olumlu etkilerini vurgu-

layan mesajlarla sergileniyor. 
Ayrıca, kampanya kapsa-

mında bir etkinlik yol haritası
hazırlandı. 

Bu harita doğrultusunda,
çeşitli bilgilendirme program-
ları, seminerler ve interaktif et-

kinlikler düzenlenecek. Anne
adaylarına normal doğum
hakkında bilgi vermek ve on-
ları desteklemek amacıyla
sağlık profesyonelleri ile bir-
likte çalışmalar gerçekleştirile-
cek.

Manisa’da ‘normal doğum’ için farkındalık seferberliği

SoMa Devlet Hastanesi
Başhekimi Uzm. Dr. Gökhan
Kıvanç Yaşar, hasta ziyaretle-
riyle ilgili önemli açıklamalarda
bulundu. Yaşar, hasta ziyaretle-
rinin hastaların moralini yüksel-
terek iyileşme sürecine olumlu
katkı sağladığını vurgularken,
bu ziyaretlerin hastane tarafın-
dan belirlenen kurallar çerçeve-
sinde yapılması gerektiğini
belirtti. Başhekim Yaşar, ziya-
retlerin düzenli bir şekilde ger-
çekleştirilebilmesi ve hastaların
sağlığının korunması için belir-
lenen ziyaret saatlerinin her
gün 13.00-14.00 ve 18.00-
19.00 arasında olduğunu açık-
ladı. Ziyaret saatleri dışında
hasta kabul edilmediğini ve bu
kurala uyulmasının büyük
önem taşıdığını belirten, Yaşar,
gece ziyaretlerinin de hastane
güvenliği ve sağlık personelinin
görevlerini eksiksiz yerine geti-
rebilmesi için yasak olduğunu

ifade etti.   
Başhekim Uzm. Dr. Gökhan

Kıvanç Yaşar ziyaret kurallarının
ise şu şekilde belirlendiğini du-
yurdu: "Ziyaret saatleri her gün
13.00-14.00 ve 18.00-19.00
arasındadır. Bir hastayı aynı
anda en fazla iki kişi ziyaret
edebilir. Ziyaret süresi kısa tu-
tulmalıdır. 10 yaşından küçük

çocuklar ziyaretçi olarak kabul
edilmemektedir. Grip, nezle gibi
enfeksiyon hastalığı taşıyanlar
ile bağışıklık sistemi düşük olan
kişilerin hasta ziyaretine gelme-
mesi gerekmektedir. Enfeksi-
yon riskini önlemek amacıyla
canlı çiçek, doktor kontrolü dı-
şında yiyecek ve içecek getiril-
mesi yasaktır." 

Başhekim Yaşar, hasta ya-
kınlarının bu kurallara titizlikle
uymasının, hastaların sağlığı
açısından büyük önem taşıdı-
ğını belirterek, “Ziyaretçilerimi-
zin hastalarımızın sağlığına
zarar vermemek için belirlenen
kurallara uymasını rica ediyor,
gösterdikleri anlayış için teşek-
kür ediyorum” dedi.  İHa

Soma Devlet Hastanesinde hasta
ziyaretlerine yeni düzenleme   
Soma Devlet Hastanesinde hasta
ziyaretlerine yeni düzenleme   

ZAYİ İLANI
Beko 300 tr model AT0000426087 numaralı yazar
kasa ruhsatını kaybettim. Hükümsüzdür.

Abdülsamet AYHAN

Türk-İş, Ocak ayı açlık ve yoksulluk sınırı araştırmasının
sonuçlarını açıkladı. TÜRK-İŞ Konfederasyonu tarafından, ça-
lışanların geçim koşullarını ortaya koymak ve temel ihtiyaç
maddelerindeki fiyat değişikliğinin aile bütçesine yansımalarını
belirlemek amacıyla her ay, düzenli olarak yapılan araştırma-
nın 2025 Ocak ayı sonucuna göre Ankara'da yaşayan dört ki-
şilik bir ailenin sağlıklı, dengeli ve yeterli beslenebilmesi için
yapılması gereken aylık gıda harcaması tutarı (açlık sınırı)
22.131,06 TL'ye; gıda harcaması ile giyim, konut (kira, elek-
trik, su, yakıt), ulaşım, eğitim, sağlık ve benzeri ihtiyaçlar için
yapılması zorunlu diğer aylık harcamalarının toplam tutarı ise
(yoksulluk sınırı) 72.088,14 TL'ye; bekâr bir çalışanın ‘yaşama
maliyeti' de aylık 28.756,29 TL 'ye yükseldi.

Böylece açlık sınırı 2025'in ilk ayından asgari ücreti geçmiş
oldu. Haber Merkezi

Açlık sınırı 
asgari ücreti geçti
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Türkiye ile Mısır 15 milyar dolarlık ticaret 
Türkiye ile Mısır arasında

son dönemde siyasi ve diplo-
matik alanda yaşanan yakın-
laşma etkisini ekonomik
faaliyetlerde de gösterirken iş
insanları 15 milyar dolarlık tica-
ret hacmi hedefi için ziyaret tra-
fiğini hızlandırdı.

AA muhabirinin derlediği bil-
giye göre, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan ile Mısır
Cumhurbaşkanı Abdulfettah
es-Sisi'nin geçen yıl gerçekleş-
tirdikleri karşılıklı ziyaretler, iki
ülke ekonomik ilişkilerinde yeni
işbirliği kapıları açtı.

Ziyaretlerde eğitimden ulaş-
tırmaya, tarımdan sanayiye,
enerjiden sağlığa kadar birçok
alanda anlaşmalara imza atılır-
ken Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Ticaret ve ekonomi, işbirliğimi-
zin lokomotifini oluşturuyor."
ifadesini kullandı. Lider diplo-
masisinin ardından çeşitli sek-
törlerden heyetlerin karşılıklı
ziyaretleri de ağırlık kazandı.

Mısır'a yönelik bu yıl içinde
tüm sektörleri kapsayan ticari
heyetlerinin yanı sıra sektörel
ziyaretlerin de gerçekleştiril-
mesi planlanıyor.

Bu kapsamda Türkiye'den
bir genel ticaret heyeti halen
Mısır'da yeni işbirliği imkanlarını
değerlendiriyor. Karşılıklı iş gö-
rüşmeleri yapılan ziyaret bugün
sona erecek.

Ziyaret sonrası 3-7 Şubat'ta
otomotiv sektörünü temsilen
bir grup iş insanı Kahire'ye gi-
decek. Bu ziyarette de otomo-
tiv sektöründeki işbirliği
imkanları değerlendirilecek.

Görüşmelerde Mısır'daki oto-
motiv parçalarına yönelik itha-
latçı, toptancı ve distribütör
firmalarla görüş alışverişinde
bulunularak toptancı ziyaretleri
yapılacak.

Ziyaretin, sektörde yeni ih-
racat kapılarını açmanın yanı
sıra mevcut potansiyeli artır-
ması bekleniyor.

TicareT hacmi 8,6
milyar doları aşTı

Türkiye'nin en fazla ihracat
ve ithalat gerçekleştirdiği ülke-
ler listesinde yer alan Mısır'a zi-
yaretler sonrası ticaret
hacmindeki artış da dikkati
çekti.

2022'de 7 milyar 108 milyon
dolar olan iki ülke arasındaki ti-
caret hacmi 2023'te 7 milyar
dolara geriledi. Bu tutar ziyaret-
lerin yoğun olarak gerçekleştiği
2024'te 8 milyar 608 milyon
dolara çıktı. Erdoğan ile es-Si-
si'nin son görüşmesinde bu tu-
tarın 15 milyar dolara
çıkarılması hedefinin altı çizildi.

"Türk yaTırımları
3,5 milyar dolar 

seviyelerine ulaşTı"
Dış Ekonomik İlişkiler Ku-

rulu (DEİK) Türkiye-Mısır İş
Konseyi Başkanı Mustafa Deni-
zer, AA muhabirine, Türk şirket-
lerinin özellikle son yıllarda
Mısır'a ilgisinin yoğunlaştığını
söyledi.

Mısır'daki Türk yatırımlarına
dikkati çeken Denizer, "Türk
yatırımları 3,5 milyar dolar sevi-
yelerine ulaştı. 

Bu yıl ve gelecek yıl da mi-
nimum 500 milyon dolarlık yeni

yatırım planlanıyor." dedi.
Söz konusu yatırımların ge-

nellikle ülkedeki şirketlerin kap-
asitelerini artırmasından
kaynaklandığına vurgu yapan
Denizer, yatırımların tekstil ve
konfeksiyon sektörlerinde yo-
ğunlaştığını bildirdi.

Denizer, ülkede beyaz eşya,
turizm, perakende ve plastik
sektörlerinde de yatırımlar ol-
duğu bilgisini vererek, Mısır'da
bu yolla yaklaşık 100 bin kişiye
istihdam sağlandığını dile ge-
tirdi.

İş konseyi olarak Mısır'da
bakanları ziyaret ettiklerini akta-
ran Denizer, "Bu ziyaretlerde iki
ülke arasında hem forum hem
yuvarlak masa toplantıları plan-
lıyoruz. 

Tarihler net değil ama bu yıl
en az 5-6 ziyaret öngörülüyor."
diye konuştu.

Denizer, Türk mallarının Mı-
sır'da marka imajı ve kalite algı-
sının yüksek olduğunu
belirterek, şunları kaydetti:

"Mısır, Türkiye'ye pozitif ay-
rımcılık yapsa bugün dış tica-
rette 15 milyar dolarlara
ulaşmak çok kolay. İhracatın iki
tarafta da sanayi mallarında ol-
ması önemli. İki ülke buna
değer veriyor. 15 milyar dolar,
biraz daha uzun dönemde 20
milyar dolar bile hedefler ara-
sında olabilir. Türkiye için de
Mısır ticareti oldukça önemli."

"Türk ihracaTçıları 
mısır'ı üreTim 
üssü olarak 

değerlendiriyor"
Dünya Türk İş Konseyi

(DTİK) Mısır Temsilcisi Osman
Evren Arıkan da iki ülke arasın-
daki ticaret ve sanayi işbirliği
potansiyelinin yüksek oldu-
ğunu, 10 yıllık dönemde siyasi
ilişkilerden bağımsız şekilde ti-
caretin sürdüğünü söyledi.

Türk ve Mısır hükümetlerinin
karşılıklı olumlu mesajlar verdi-
ğini anımsatan Arıkan, bunun iş
dünyasına güven verdiğini ve
yeni ticari ortaklıkların önünü
açtığını ifade etti.

Arıkan, Mısır'ın dinamik iç
pazara sahip olduğuna işaret
ederek, "Türk ihracatçıları Mı-
sır'ı yalnızca ürünlerini satabi-
lecekleri pazar olarak değil,
aynı zamanda bir üretim üssü
ve Afrika pazarına giriş kapısı
olarak değerlendiriyor." ifade-
sini kullandı.

Lojistik imkanlar düşünül-
düğünde Mısır'ın Türk sanayisi
için genişleme üssü olduğunu
ve Türk firmaların bu fırsatı
değerlendirmesinin önem taşı-
dığını vurgulayan Arıkan, Mı-
sır'da üretime başlayan diğer
ülke firmalarının rekabet oluş-
turabileceğini anlattı.

Arıkan, Türk firmalarının
Mısır'da yatırım ve istihdam
olanakları sağladığını, Mısır
hükümetinin de bu katkının
farkında olduğunu dile getirdi.

Bu yılın Türkiye-Mısır diplo-
matik ilişkilerinin 100'üncü yı-
lına denk geldiği bilgisini veren
Arıkan, bunun ekonomik işbir-
liğini artırmak için fırsat oluş-
turduğunu söyledi.

Arıkan, Türkiye'den heyet-
lerin Mısır'ı ziyaretlerine dikkati

çekerek, şunları kaydetti:
"Mısır'daki döviz sorunu-

nun azalmasıyla Mısırlı iş in-
sanlarının da Türkiye
ziyaretlerinin artmasını bekli-
yoruz. Bu yıl üst düzey ziya-
retlerin yanı sıra iki ülke iş
dünyasını bir araya getiren ya-
tırım zirveleri ve sektörel top-
lantıların düzenlenmesini
bekliyorum. Ayrıca, 2025 bo-
yunca ortak kültürel ve ekono-
mik projelerin hayata
geçirilmesi, iki ülke arasındaki
ticari bağları güçlendirebilir."

"2025'in Ticari
ilişkiler için 

alTın yıl 
olmasını

Bekliyorum"
Türk-Mısır İş Konseyi Eş

Başkanı Adel El-Lamei de
Cumhurbaşkanlarının karşılıklı
ziyaretinin, siyasi ilişkilerin
canlanmasında önemli rol oy-
nadığına işaret ederek, bunun,
ekonomik ilişkiler üzerinde de
olumlu etkisinin olduğunu
ifade etti.

İki ülke arasında yatırımla-
rın da arttığına dikkati çeken
El-Lamei, yatırımların tekstil,

konfeksiyon ve metal sanayi
gibi sektörlerde yoğunlaştığını
bildirdi.

El-Lamei, Türk yatırımcıla-
rın Mısır'ın coğrafi konumun-
dan ve iki ülke arasındaki
ticaret anlaşmalarından
olumlu etkilendiğini aktardı.

Bu yılın Türkiye-Mısır diplo-
matik ilişkileri için önemine
işaret eden El-Lamei, "Bu
bağlamda, 2025'in iki ülke
arasındaki ekonomik ve ticari
ilişkiler için altın bir yıl olmasını
bekliyorum.

Mısır'da ağırlanan Türk ti-
caret heyeti bu çabaların bir
göstergesidir." dedi.

El-Lamei, Ramazan Bayra-
mı'ndan sonra Türkiye'yi ziya-
ret etmeyi planladıklarını
belirterek, şunları kaydetti:

"Mısır ve Türkiye ticaret
hacminin 15 milyar dolara
ulaştırılması hedeflenmektedir.
Türk sanayisinin rekabetçi
fiyat avantajları, Mısır piyasa-
sında büyük rol oynuyor, önü-
müzdeki dönemde liderlerin
rehberliği ve vizyonuyla bu he-
defe ulaşılması beklenmekte-
dir." aa

hedefi için yeni işbirliklerine odaklandıhedefi için yeni işbirliklerine odaklandı

Türkiye, enerji tasar-
rufu ve verimliliği alanında
planladığı kapsamlı adım-
larla dikkati çekerken, ko-
nutlarda alınacak basit ve
etkili tedbirlerle enerji kay-
bının önüne geçilebileceği
belirtiliyor.

Enerji tedarikinde dışa
bağımlılığını azaltmak için
doğal gaz ve petrol keşif-
lerine ek olarak yenilene-
bilir enerji yatırımlarına
ağırlık veren Türkiye, ener-
jinin verimli kullanımına

yönelik kapsamlı planları
da hayata geçiriyor.

Türkiye'de tüketilen
enerjinin 3'te 1'i bina sek-
töründe kullanılıyor. Enerji
ve Tabii Kaynaklar Bakan-
lığının 2024-2030 yıllarını
kapsayan 2. Ulusal Enerji
Verimliliği Planı kapsa-
mında tüm sektörlerde
enerji verimliliğine yönelik
20,2 milyar dolar yatırım
yapılması ve 37,1 milyon
ton eşdeğer petrol (TEP)
tasarruf sağlanması he-

defleniyor. Bina sektö-
ründe ise 7,7 milyar dolar
yatırımla 12,8 milyon TEP
tasarruf sağlanması bekle-
niyor.

Enerji ve Tabii Kaynak-
lar Bakanlığı Enerji Verimli-
liği ve Çevre Dairesi
Başkanı Bilal Düzgün, AA
muhabirine yaptığı açıkla-
mada, binalarda enerji ta-
sarrufu için alınabilecek
tedbirleri değerlendirdi.

Bakanlık olarak yaptık-
ları analizlerde bina sektö-
ründe enerji verimliliği
yatırımlarıyla yüzde 50'ye
varan tasarruf potansiyeli
olduğunu gördüklerini be-
lirten Düzgün, şunları kay-
detti:

"Hanelerimizde düşük
maliyetli veya maliyetsiz
yapabileceğimiz birçok
tedbir mevcut. Bunlardan
ilki radyatörlerin üzerlerinin
kapatılmaması, perdenin

radyatör önlerine çekilme-
mesidir. Önlerine herhangi
bir cisim, eşya konuldu-
ğunda havada hem ısınan
hava sirkülasyonunu en-
gellemiş hem de ışınım ile
olan enerjiyi bu önüne
koyduğumuz eşyalara ak-
tarmış oluyoruz. Dolayı-
sıyla odalarımızdan,
radyatörlerimizden en iyi
şekilde verim alabilmek
için radyatörlerin önünün
açılması gerekiyor."

Düzgün, oda sıcaklığı-
nın Dünya Sağlık Örgü-
tü'nün önerdiği seviyede
tutulması ve kombi bakım-
larının düzenli yapılmasıyla
yüzde 25 enerji tasarrufu
sağlanabileceğini belirtti.

Düzgün, evlerde ısı
kaybının yaklaşık yüzde
20'sinin pencerelerden
gerçekleştiğine işaret ede-
rek, "Pencerelerimizde ısı
kaçaklarının önüne geç-

mek için alabileceğimiz
basit tedbirler var. Bunlar
arasında öncelikli olarak
pencerelerin fitillerinin ye-
nilenmesiyle ısı yalıtım
bantlarının uygulanması
dikkat çekiyor. Bu basit
adımlar bile önemli ölçüde
enerji tasarrufu sağlayabi-
lir. Ayrıca pencere deği-
şimlerinde yeni nesil
kaplamalı camlarla enerji
verimliliğini artırmak müm-
kün." ifadelerini kullandı.

Bunun yanı sıra konut-
larda tüketilen enerjinin ısı
yalıtımı uygulamalarıyla
ciddi anlamda azaltılabile-
ceğine dikkati çeken Düz-
gün, "Enerji verimliliğinde
yapılacak diğer bir önemli
önlem, binaların dış cephe
kaplaması, taban ve taban
yalıtım uygulamalarının ya-
pılmasıdır. Burada da ya-
pılacak uygulamalarla
doğal gaz faturasında

yüzde 50'ye varan düşüş
sağlanabilir." dedi.

Düzgün, sıcak su kulla-
nımında da kombinin 40
dereceye ayarlanmasını
tavsiye ederek, "Bunun
haricinde sıcak su kulla-
nımı için güneş panellerin-
den yararlanılarak

yenilenebilir enerji kaynak-
ları kullanılabilir. Yine evle-
rimizin ısıtmasında kombi
yerine, havanın, suyun ve
toprağın ısısını kullanan ısı
pompalarının tercih edil-
mesiyle daha verimli bir
ısıtma sağlanabilir." diye
konuştu. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

1 Şubat 2025 CumartesiSayı: 5997

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

Konutlarda enerji verimliliği uygulamaları doğal
gaz faturasında yüzde 50 düşüş sağlıyor

Konutlarda enerji verimliliği uygulamaları doğal
gaz faturasında yüzde 50 düşüş sağlıyor

Bankacılık sektörünün mevduatı geçen hafta arttı
Bankacılık sektörü-

nün toplam mevduatı, 24
Ocak ile biten haftada ön-
ceki haftaya göre 292 mil-
yar 509 milyon 936 bin lira
artarak 19 trilyon 844 mil-
yar 390 milyon 225 bin li-
raya yükseldi.

Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankası (TCMB),
haftalık para ve banka
istatistiklerini açıkladı.

Buna göre, bankacılık
sektörünün toplam mev-
duatı (bankalar arası dahil)
24 Ocak ile biten haftada
292 milyar 509 milyon 936
bin lira artışla 19 trilyon
844 milyar 390 milyon 225
bin liraya yükseldi.

Aynı dönemde banka-
lardaki TL cinsi mevduat
yüzde 0,87 artışla 12 tril-
yon 275 milyar 376 milyon
175 bin lira, yabancı para
(YP) cinsinden mevduat
ise yüzde 2,02 artışla 6
trilyon 633 milyar 888 mil-
yon 545 bin lira oldu.

Bankalarda bulunan
toplam YP mevduatı,
geçen hafta 194 milyar
878 milyon dolar düze-
yinde gerçekleşirken, bu
tutarın 165 milyar 827 mil-
yon doları yurt içinde yer-
leşik kişilerin hesaplarında
toplandı.

Yurt içi yerleşiklerin
toplam YP mevduatında,

parite etkisinden arındırıl-
mış veriler göz önünde
bulundurulduğunda 24
Ocak itibarıyla 587 milyon
dolarlık artış görüldü.

Mevduat bankaların-
daki tüketici kredileri,
geçen hafta yüzde 0,85
artarak 1 trilyon 945 milyar
347 milyon 600 bin lira
oldu. Aynı dönemde tak-
sitli ticari krediler yüzde
0,59 yükselişle 2 trilyon
106 milyar 156 milyon 734
bin liraya çıkarken, kredi
kartları bakiyesi ise yüzde
1,18 artışla 2 trilyon 340
milyar 578 milyon 377 bin
liraya çıktı.

Mevduat bankaların-

daki tüketici kredilerinin
470 milyar 747 milyon 478
bin lirası konut, 55 milyar
822 milyon 36 bin lirası

taşıt ve 1 trilyon 418 mil-
yar 778 milyon 86 bin li-
rası diğer kredilerden
oluştu. aa
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Bugün zihniniz çok hareketli, yenilikçi düşüncelerle dolu.
Çevrenizle farklı ve yaratıcı yollarla iletişim kurma isteğiniz
artabilir. Özellikle yazılı iletişimde ve sosyal medya üze-
rinde ilham verici fikirler geliştirme fırsatınız var. 

Mevcut düzeni değiştirme ve daha özgür bir yaşam
alanı yaratma fırsatlarını değerlendirin. Aile büyükleri-
nizle ilişkilerde daha bağımsız bir tavır sergilemek is-
teyebilirsiniz.

Duygusal dünyanızda özgün ve yaratıcı bir ifade tarzını
benimsiyorsunuz. Aşk hayatında yenilikçi bir yaklaşım
arayışı ön planda olabilir. Hobilerinizde ve yaratıcı proje-
lerde sıra dışı fikirler bulma şansı yüksek. 

Günlük rutinlerinizi değiştirerek daha verimli bir ça-
lışma düzenine geçiş yapabilirsiniz. Alternatif tıbbi
çözümleri keşfetmek, iş ortamınızda daha bağımsız
bir duruş sergilemek için doğru bir gün.

İlişkilerinizde özgürlük arayışı ve yenilikçi düşünce-
ler ön planda. Partnerinizle iletişimde farklı yollar
denemek ve ilişkideki dengeyi yeniden yapılandır-
mak isteyebilirsiniz. 

Mevcut bağlılıklarınızı gözden geçirmek ve daha
bağımsız kararlar almak sizi güçlendirebilir. Maddi
konularda yenilikçi bir bakış açısıyla hareket etmek,
eski kalıpları geride bırakmanızı kolaylaştıracak.

Kişisel inançlarınız ve farklı kültürlerle olan bağlarınız
üzerine düşünme isteğiniz artıyor. Felsefi konulara
yönelmek, yeni eğitim fırsatları keşfetmek veya farklı
bakış açıları geliştirmek için ilham dolu bir gün. 

İş yerindeki sorumluluklarınızı gözden geçirip yeni
bir yol çizmek isteyebilirsiniz. Farklı bir kariyer he-
defi belirlemek veya toplumsal yerinizi değiştirmek
adına motivasyonunuz yüksek olabilir.

Arkadaşlarınızla ilginç projeler üzerine konuşa-
bilir, topluluklardan ilham alabilirsiniz. Fikirleri-
nizi paylaşmak, sizi benzer düşünen insanlarla
bir araya getirebilir.

Bilinçaltınızdaki duygularla yüzleşerek farkındalığı-
nızı artırabilirsiniz. Meditasyon yapmak ya da yal-
nız kalmayı tercih etmek, size derin bir huzur
getirebilir.

Kendi yolunuzu çizebilir, başkalarının beklentile-
rine bağlı kalmadan ilerleyebilirsiniz. Sıra dışı bir
yaklaşım benimsemek, hedeflerinizi hayata geçir-
menizde etkili olacak.

Maddi güvenliğinizi güçlendirmek için yenilikçi çö-
zümler üretebilirsiniz. Gelir kaynaklarınızı çeşitlendir-
mek ve değer verdiğiniz şeyleri gözden geçirmek
öncelik kazanabilir. 

Göbeklitepe yeni çehresiyle
ziyaretçilerini karşılamaya hazırlanıyor

ŞaNlIUrfa'da 12 bin yıllık geçmişiyle "tarihin
sıfır noktası" olarak nitelendirilen ve UNESCO
Dünya Mirası Listesi'nde yer alan Göbeklitepe, yeni
karşılama merkezi, yürüyüş yolları ve otopark ala-
nıyla ziyaretçilerini ağırlamaya hazırlanıyor.

Şanlıurfa'nın merkez Haliliye ilçesi sınırlarında,
kent merkezine 18 kilometre uzaklıktaki kırsal Ören-
cik Mahallesi yakınlarında 1963 yılında yapılan
yüzey çalışmaları sırasında fark edilen Göbeklitepe,
yerli ve yabancı turistlerin uğrak noktasının başında
geliyor.

Her yıl ortalama 1 milyon kişinin ziyaret ettiği
ören yerinin karşılama merkezi, yolları ve otopark
alanının kapasitesi artırılıyor.

Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafından Göbekli-
tepe ören yerinin etrafına yeni yürüyüş yolları yapılı-
yor. Tarihi ören yerine yaklaşık 2 kilometredeki
mesafeye ise yeni karşılama merkezi ile otopark ya-
pımı için başlatılan çalışmalar hızla sürüyor.

Tarihi ören yerindeki çalışmaların yaklaşık bir yıl
sonra tamamlanması planlanıyor.

Şanlıurfa İl Kültür ve Turizm Müdürü Aydın
Aslan, AA muhabirine, Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan'ın 2019'u "Göbeklitepe Yılı" ilan etme-
siyle tarihi ören yerindeki ziyaretçi sayısının her yıl
rekor kırdığını söyledi.

Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafından tarihi ören
yerine artan ilgiyi karşılamak için her türlü hizmetin
faaliyete geçirildiğini vurgulayan Aslan, şöyle
devam etti: "2024 yılının sonlarında yeni karşılama
merkezinde 500 araçlık otoparkımız, 50'ye yakın
otobüs durağı, karavan alanları, elektrikli araçlar
için şarj alanları, yeni yollar, bekleme alanları ve
çevre düzenlemesi projelerimizin inşaatına başladık.
Göbeklitepe'ye gelen ziyaretçilerimizin daha rahat
ve huzurlu bir şekilde tarihi ören yerini gezebilmesi
ve görebilmesini sağlayacağız. Tarihi alanda yeni
yürüyüş yollarının çalışması da sürüyor. Göbekli-
tepe turizm anlamında önceden de dünyada örnek
bir alan olarak öne çıkıyordu. Göbeklitepe hem Tür-
kiye'de hem dünyada ören yerlerinde yapılan fiziki
uygulamalar, koruma ve kullanma dengesinin göze-
tilmesi açısından dünyada çok önemli bir örnek ola-
rak öne çıkmayı sürdürüyor. Kültür ve Turizm
Bakanlığımız bu hassasiyeti maksimum derecede
göstermektedir." aa

SiNOp'taKi müzeler, geçen yıl 326 bin yerli ve
yabancı turist tarafından ziyaret edildi.

Vali Mustafa Özarslan, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımda, kentin kültürel ve tarihi
zenginliklerini yansıtan müzelerin 2024 yılında da
yoğun ilgi gördüğünü belirtti.

Restorasyon çalışmaları henüz tamamlanmayan
Tarihi Sinop Cezaevi ve Müzesi'nin, bir bölümünün
ziyarete açık olmasına karşın kenti ziyaret edenlerin
ilk durakları arasında yer aldığını vurgulayan Özars-
lan, kentte geçen yıl hizmete açılan Türkiye'nin ilk
keten müzesinin de çok sayıda ziyaretçiye ev sa-
hipliği yaptığına işaret etti. aa

Sinop'taki müzeler 2024'te 
326 bin ziyaretçi ağırladı

eğitimci olması se-
bebiyle çocuk ve gençlere
büyük önem veren Yunu-
semre Belediye Başkanı
Semih Balaban, ilçeye 3
yeni çocuk kültür merkezi
kazandıracaklarının müj-
desini verdi. Merkezlerin
yapılacağı alanlarda ince-
lemede bulunan Başkan
Balaban, haziran ayı so-
nuna kadar merkezleri
faaliyete geçirmeyi planla-
dıklarını söyledi. 

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,
ilçeye 3 yeni çocuk kültür
merkezi kazandıracaklarını

duyurdu. Merkezlerin ya-
pılacağı alanlarda incele-
mede bulunan Başkan
Balaban, bölgede yürütü-
len çalışmalara ilişkin de
bilgi aldı, vatandaşlarla
sohbet etti.  Belediye Baş-
kanı Balaban, Uncuboz-
köy, 75. Yıl ve Horozköy
Semtinde faaliyete geçiril-
mesi planlanan çocuk kül-
tür merkezlerinde
çalışmaların kısa süre içe-
risinde başlayacağını ifade
etti. 

haziraN aYI 
SONUNa Kadar 
tamamlaNacaK

Başkan Semih Bala-
ban konuya ilişkin yaptığı
açıklamada, “30 Haziran
2025 tarihine kadar Yunu-
semre’de yaşayan çocuk-
larımız için 3 yeni çocuk
kültür merkezini faaliyete
geçiriyoruz. 75. Yıl Mahal-
lemizde açacağımız mer-
kezimizden Laleli’de
yaşayan vatandaşlarımız
da yararlanacak. Atatürk
Mahallemizde bulunan
çocuk kültür merkezinden

Horozköy semtimizde bu-
lunan vatandaşlarımız da
faydalanacak. Ayrıca Un-
cubozköy Mahallemizde
de merkezimizi açacağız.
Ne kadar çok kreş, çocuk-
larımızın o kadar iyi bir
eğitim alması, annelerimi-
zin de hem kendilerine
hem de çocuklarına daha
faydalı ve verimli vakit
ayırması demek. Daha
önce de söylediğimiz gibi
önceki dönem yaklaşık

10 senede 4 çocuk kültür
merkezi açılmışken, biz
bir yıl içerisinde 3 çocuk
kültür merkezini faaliyete
geçireceğiz. Plan ve
programımıza göre ilçe-
mizdeki çocuk kültür
merkezlerimizin sayısını
daha da artırarak hem ai-
lelerimize, hem de çocuk-
larımızın eğitimlerine
destek sağlamış olaca-
ğız.” diye konuştu. 

haber merkezi

Yunusemre’ye 3 yeni çocuk 
kültür merkezi yapılacak 

Şehzadeler Beledi-
yesi’nin düzenlediği “Eğ-
lence ve Atölye Günleri”
etkinliği, gençlerin yoğun
ilgisiyle tamamlandı.
Gençlik Evi'nde gerçekle-
şen etkinliklerde, katılımcı-
lar hem eğlendi hem de
yeni beceriler kazandı.

Şehzadeler Belediyesi,
gençlere yönelik sosyal ve
kültürel faaliyetlerini sür-
dürüyor. Bu kapsamda,
Gençlik Evi'nde hafta bo-
yunca “Eğlence ve Atölye
Günleri” etkinlikleri dü-
zenlendi.

Her gün farklı bir prog-
ramın uygulandığı etkin-
liklerde gençler, rekabet
ve takım ruhunu pekişti-
ren Tabu ve Vampir Köylü
oyunlarıyla eğlenceli vakit
geçirdi. Kutu oyunları,
strateji geliştirme ve sos-
yal etkileşimi artırırken,
gençler arasında tatlı bir
rekabet ortamı oluşturdu.
Teknoloji’ye meraklı katı-
lımcılar için robotik kod-
lama atölyesi
düzenlenerek temel kod-
lama bilgileri aktarıldı ve
gençler kendi küçük pro-

jelerini oluşturdu. Eğlence
dolu etkinliklerin yanı sıra
bilgi yarışması, katılımcı-
ların genel kültürlerini test
etmelerine ve eğlenerek
öğrenmelerine olanak
sağladı. Sanata ve yaratı-
cılığa ilgi duyan gençler
için ise fotoğrafçılık eği-
timi gerçekleştirildi. Temel
fotoğrafçılık teknikleri öğ-
retilirken, gençler kendi
çektikleri kareleri yorum-
lama fırsatı buldu. Ayrıca,
müzik severler için dü-
zenlenen karaoke etkin-
liği, gençlerin sahne

deneyimi kazanmasını ve
özgüvenlerini artırmasını
sağladı.

Eğlence ve Atölye
Günleri, etkinliklere katı-
lan gençlerin sosyal be-
cerilerini artırarak
eğlenceli vakit geçirmele-
rine olanak sağladı. 

Şehzadeler Beledi-
yesi’nin gençlere yönelik
projeleri, bölgedeki genç-
ler tarafından büyük ilgi
ve takdirle karşılandı.
haber merkezi

Gençler eğlence ve atölye 
günlerinde doyasıya eğlendiler
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, partisinin An-
talya 8. Olağan İl Kongresi'nde
yaptığı konuşmada CHP Genel
Başkanı Özgür Özel’i eleştire-
rek, "Sayın Özel oturduğu kol-
tuğun hakkını hala veremedi"
dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan, partisinin Antalya 8.
Olağan İl Kongresi'nde açıkla-
malarda bulundu. Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, konuşmasında
CHP Genel Başkanı Özgür
Özel'e tepki göstererek "Sayın
Özel'i muhatap alsak bize
yazık, muhatap almasak bu
sefer millete yazık. Ne yazık ki
Sayın Özel oturduğu koltuğun
hakkını hala veremedi. Bay Ke-
mal'in gösterdiği sarı kart, den-
gesini bozdu" ifadelerini
kullandı.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Antalya 8. Olağan İl
Kongresi'nde önemli açıklama-
larda bulundu. Antalya’nın Tür-
kiye’nin turizmdeki parlayan
yıldızı olduğunu belirten Erdo-
ğan, şehir için yapılan yatırım-
ları ve geleceğe yönelik
projeleri anlattı.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Antalya Spor Salo-
nu'nda düzenlenen partisinin 8.
Olağan İl Kongresi'nde yaptığı
konuşmada, Antalya'nın rüya,
deva ve şifa bir şehir olduğunu
dile getirdi. Şairlere ilham veren
Antalya'yı "Sahillerin meltem-
lerle konuşur/Alem seni gör-
mek için yarışır/Sen cennetten
bir rüyasın Antalya" dizeleriyle
selamladığını ifade eden Erdo-
ğan, salondakilerle bir araya
gelmekten mutluluk duydu-
ğunu belirtti.

Antalya'nın dört bir köşe-
sinde yaşayanlara, bu coğraf-
yayı 8 asır önce vatan yapan ve
hala dağ gibi bekleyen Yörük
ve Türkmen obalarına buradan
selamlarını gönderdiğini söyle-
yen Erdoğan, şöyle devam etti:

"AK Parti Antalya İl Kongre-
mizin şehrimize, davamıza, mil-
letimize hayırlı uğurlu olmasını

Rabbimden niyaz ediyorum.
Teşkilatımıza emek verip dar-ı
bekaya irtihal eden kardeşle-
rimi şükranla, rahmetle yad edi-
yorum. Bayrağı devralan
kardeşlerimize başarılar diler-
ken, bayrağı devreden kardeş-
lerime hizmetlerinden ve
emeklerinden dolayı teşekkür
ediyorum. İlk fetihlerden bu
yana Antalya'nın birliğimiz için,
dirliğimiz için, vatanımız ve
bayrağımız için verdiği şehitleri
minnetle, şükranla yad ediyo-
rum. Ruhları şad, mekanları
cennet olsun. Sevdamız da da-
vamız da şehitlerimizin, gazile-
rimizin her biri ayrı destana
konu nice kahramanlarımızın
sevdasıdır."

"SİYaSET uZun
SOLukLu bİr 

mÜCaDELEnİn aDıDır"
Erdoğan, Türkiye Yüzyı-

lı'nda Antalya'nın sadece ülke-
nin değil Akdeniz Havzası
şehirlerinin içinde de bir yıldız
gibi parlamaya devam edece-
ğini belirterek, "Antalya'da son
mahalli seçimlerde arzu ettiği-
miz neticeleri alamadığımızın
farkındayız. Siyaset uzun so-
luklu bir mücadelenin adıdır. Bir
felsefeci 'Hiç yenilmemiş insan
hiç savaşmamış olandır.' diyor.
Bir şairimiz de 'Yenilgi, yenilgi
büyüyen bir zafer vardır.'
mısralarıyla müca-
delenin kesinti-
sizliğini ifade
ediyor. Dola-
yısıyla geçen
seçim
dünde kaldı.
Artık bize
düşen bugün
için yeni sözler
söylemek, gele-
cekteki zaferlerimiz
için şimdiden hazırlanmaktır."
ifadelerini kullandı.

Aksini düşünerek yeise ka-
pılan kim varsa, en başta Gazi
Mustafa Kemal Atatürk'ün,
"Hattı müdafaa yoktur, sathı
müdafaa vardır" sözündeki ma-
nayı anlamadığını kaydeden Er-
doğan, sözlerini söyle
sürdürdü:

"Sizlerden bu kongremizle

birlikte 2028 Cumhurbaşkanlığı
ve Milletvekilliği seçimleriyle
2029 Mahalli İdareler seçimleri
için vakit kaybetmeksizin çalış-
maya başlamanızı istiyorum.
Zaman su gibi akıp gidiyor,
önümüzde 3 yıllık bir zaman di-
limi var. Bu süreyi en iyi şekilde
değerlendirmemiz lazım. Her
zaman söylüyorum, bizim boşa
geçirecek vaktimiz yok. Bizim
muhalefet gibi sanal tartışma-
lara, kayıkçı kavgalarına ayıra-
cak tek bir anımız bile yok. Biz
onların sadece kendi çıkarlarını,
kendi ceplerini ve siyasi kari-
yerlerini düşünen gündemlerine
takılıp kalamayız. Bizim laf ve
polemik yerine iş ve hizmet
üretmemiz gerekiyor. Nitekim
biz de bunu yapıyoruz.

TÜİK tarafından 2024 yılına
ait turizm raporları açıklandı.
Turist sayısı 62,3 milyon kişi
oldu. Turizm geliri 61,1 milyar
dolar oldu. Dünyadaki tüm zor-
luklara rağmen bu rakamlara
ulaştık. İnşallah çok daha iyi
yerlerde olacağız.

bOLu'Dakİ FaCİa: 
SOrumLuLuĞu OLan 
kİmSEnİn GÖZÜnÜn 

Yaşına bakıLmaYaCak
78 canımızı yitirdiğimiz Bolu

Kartalkaya'daki facia gibi traje-
dilerin bir daha yaşanmaması

adına gereken her türlü
adımın atılmasını

sağlayacağız.
Mevzuatla ilgili

bir problem
varsa Gazi
Meclisimizin
de desteğiyle
çözüme ka-

vuşturacağız.
Milyonlarca

insanımızın rızık
kapısı olan Antalya

gibi şehirlerimizin en büyük
gelir kaynağı olan Türkiye eko-
nomisinin bacasız sanayisi olan
Turizm sektörünün başarısı için
ortak akılla sorunlarımıza
çözüm arayacağız.

Gözünü para hırsı bürümüş
tamahkarların, aç gözlü fırsatçı-
ların vatandaşlarımızın ve misa-
firlerimizin hayatları tehlikeye
atmasına müsaade edemeyiz.

Bolu'daki facianın son oldu-
ğunu temin etmek hepimizin
boynumuzun borcudur. Vefat
eden 78 kardeşimize rahmet
diliyorum. Kederli ailelere Rab-
bimden sabır niyaz ediyorum.
Bu olayda sorumluluğu olan
kimsenin gözyaşına bakmaya-
cağız. Tek tek hesap sorulma-
sını temin edeceğiz.

Sınırlarımız boyunca kur-
mak istediğimiz güvenlik hattını
tamamlayana ve tüm terör ör-
gütlerinin başını ezene kadar
durmayacağız.

"ÖZEL, OTurDuĞu 
kOLTuĞun hakkını

VErEmEDİ"
Türkiye Yüzyılı'nın alt yapı-

sını tüm kurumlarımızla adım
adım inşa etmekteyiz. Türki-
ye'nin kaçıracak tek bir fırsatı
yoktur. Bir de kifayetsiz muh-
terislerin hezeyanlarıyla uğraş-
mak durumunda kalıyoruz.
Pişkin bir zihniyetle karşı karşı-
yayız. Ülkemizde ve bölge-
mizde yaşanan hiçbir hadiseye
Türkiye merkezli bakmıyorlar.

CHP Genel Başkanı’nın kır-
dığı potların, yaptığı gafların çe-
telesini tutmaya artık
gençlerimizin bile sabrı kal-
madı. Koltuğunu kaybedece-
ğini anladıkça etekleri
tutuşmaya başladı. Öyle ki ağ-
zından çıkanı kulağı duymuyor.
Uzatılan her mikrofona bir şey-
ler söylüyor, üst perdeden ken-
dince ahkam kesiyor. Ama
ertesi gün bakıyorsunuz “Ben
öyle demek istemedim” diyerek
kendini düzeltiyor. Sözlerini
tekzip ediyor, kendi kendini ya-

lanlıyor. Şimdi de çıkmış Ameri-
kan filosuna secde etmekten
bahsediyor. Sayın Özel’e sa-
dece şunu hatırlatıyor. Müflis
tüccar misali eski defterleri ka-
rıştırmayı bırak. Emperyalizme
kimin kulluk ettiğini görmek is-
tiyorsan, sen git 14-28 Mayıs
Seçimleri öncesinde kapı kapı
dolaşan eski genel başkanına
bak.

Ekonominin başına sö-
mürge valisi gibi yabancıları ge-
tirmekten bahseden de yine
sizdiniz. Sizin partiniz siz IMF
kapılarında el açarken IMF’ye
olan 23,5 milyar dolarlık borcu
kapatarak ülkemize ekonomik
bağımsızlığını kazandıran biz
olduk. Şunu da hafızana kazır-
san çok iyi edersin. Biz yarım
asır boyunca emperyalizme ve
uşaklarına karşı yürüttüğümüz
mücadelenin bir günlük sada-
kasını versek mevcut CHP yö-
netiminin 7 sülalesine yeter.

Sayın Özel'i muhatap alsak
bize yazık, muhatap almasak
bu sefer millete yazık. Ne yazık
ki Sayın Özel oturduğu koltu-
ğun hakkını hala veremedi. Bay
Kemal'in gösterdiği sarı kart,
dengesini bozdu. İkinci sarı
kartı da görecek.

"15 TEmmuZ İhanETİnİ 
naSıL unuTabİLİrİZ?"

Yoldaşımız milletimiz olduğu
müddetçe, istikametimizi ne
içerdeki ne dışardaki düşman-
lar bozabilir. Biz bugünlere mil-
letimizle geldik. Tüm saldırıları
milletimizle aştık. Doğruluktan
dürüstlükten ayrılmadık. Milleti-
mizle hep hal diliyle konuştuk.

Bizi millete hizmetten alıkoy-
maya çalıştılar. Hukuk dışı uy-
gulamalarla bizi meşru siyaset
dışına çekmek istediler. 27
Nisan bildirisini, 7 Şubat MİT
krizini nasıl unutabiliriz? Gezi
olayları üzerinden sahnelenen
kirli oyunu, 17-25 Aralık'ı nasıl
unutabiliriz. 15 Temmuz ihane-
tini nasıl unutabiliriz? DEAŞ'ın-
dan bölücü terör örgütüne
kadar üstümüze salınan cina-
yet şebekelerini nasıl unutabili-
riz? Daha nice saldırıyı
hangimiz nasıl unutabiliriz?
Bunları unutmadık, unutmaya-
cağız.

Muhalefetin kışkırtmalarına
gelmeyeceğiz. Doğru bildiği-
miz yolda kararlılıkla yürümek-
ten bir an olsun
vazgeçmeyeceğiz. Bu ülkeye
aşkla, şevkle çalışmaya
devam edeceğiz.

Antalya'ya son 22 yılda
toplam 851 milyar lira tuta-
rında kamu yatırımı yaptık.
Oteller bölgesinin şehir ile
bağlantısını kesintisiz şekilde
sağlayacağız. 27 ayrı kara
yolu projesine devam ediyo-
ruz. Deniz yolunda Gazipaşa
Yat limanımızın inşa çalışmala-
rını bitirdik. Çok yakında hiz-
mete açmayı planlıyoruz.
Gazipaşa-Alanya Havalimanı
ve mevcut Antalya Havalimanı
ile şehrimizi dünyanın dört bir
yanına ulaşır haline getirdik.
Antalya Havalimanı'nda geniş-
letme çalışmaları sürüyor.
Yolcu kapasitesini 35 milyon-
dan 82 milyona yükseltece-
ğiz." haber merkezi

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan Özgür Özel’e:
Koltuğun hakkını veremedi
Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan Özgür Özel’e:
Koltuğun hakkını veremedi
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endokrinoloji ve Me-
tabolizma Hastalıkları Bölü-
mü'nden Doç. Dr. Erkam
Sencar, tiroid kanserinin erken
dönemlerde belirti vermediğini
kaydederek, gömlek yakasının
çok sıkı hale geldiğinin hisse-
dildiği, ses kısıklığı ve ses de-
ğişikliği yaşandığı veya yutma
güçlü çekildiği durumlarda ti-
roid kanserinden şüphelenil-
mesi gerektiğini söyledi.   

Günümüzde giderek daha
sık rastlanan bir sağlık sorunu
haline gelen tiroid kanseri tüm
kanserlerin yüzde 2,2'sini
oluştururken, tüm dünyada en
sık görülen kanserler arasında
7'nci sırada yer alıyor.

Tiroid kanserinin kadın-
larda erkeklere oranla 2,5 kat
daha fazla görüldüğüne dikkat
çeken Endokrinoloji ve Meta-
bolizma Hastalıkları Uzmanı
Doç. Dr. Erkam Sencar, tiroid
kanseri ve tedavisi ile ilgili bilgi
verdi. 

vücudun orkestra 
şefi “tiroid Bezi” 

Tiroid bezinin, boynun alt

kısmında yer alan ve kelebek
şeklinde bir organ olduğunu
kaydeden Doç. Dr. Erkam
Sencar, “Tiroid bezi vücudun
metabolizmasını, kalp hızını,
kan basıncını, vücut ısısını ve
kiloyu düzenleyen hormonlar
üretir. 

Bu bezde başlayan kont-
rolsüz hücre büyümesi sonucu
tiroid kanseri gelişir. Tiroid
kanseri boyundaki lenf dü-
ğümlerine, akciğere, kemiklere
ve vücudun diğer bölgeleri
gibi çevre dokulara yayılabilir”
dedi. 

“radYasYon 
maruziYeti ve

oBezite kanser
riskini artırıYor” 

Tiroid kanserine yol açan
DNA değişikliklerinin nedenin
bilinmediğini hatırlatan Doç.
Dr. Erkam Sencar, radyasyona
maruz kalmanın ve obezite
gibi durumların risk faktörleri
arasında yer aldığını vurguladı.
Sencar, tiroid kanserinin tüm
kanserlerin yüzde 2.2'sini
oluşturduğunu ve dünya ge-

nelinde en sık görülen 7'nci
kanser türü olduğunu da söz-
lerine ekledi. 

Tiroid kanserinin kadın-
larda erkeklere göre 2,5 kat
daha çok görüldüğüne dikkat
çeken Doç. Dr. Sencar, “Tiroid
kanseri kadınlarda en sık rast-
lanan kanserler arasında 5'inci
sırada yer alır.

Bu nedenle semptom ol-
masa bile, özellikle kadınların
belirli aralıklarla doktorlarına
başvurarak tiroid ultrasono-
grafisi yaptırmaları önemlidir.
Bu taramalar, meme ultraso-
nografisi, prostat kontrolü
veya kolonoskopi gibi hayati
önem taşıyan sağlık kontrolle-
rinin bir parçası olmalıdır” diye
konuştu. 

Tiroid kanserinin farklı tür-
leri bulunduğunu aktaran Doç.
Dr. Sencar, “En sıklıkla karşı-
laştığımız papiller tiroid kan-
seri yavaş büyürken, medullar
ve anaplastik tiroid kanseri
çok agresif seyreder. 

Çoğu tiroid kanseri, hasta-
lığın erken dönemlerinde her-

hangi bir semptoma neden
olmaz ancak tümör büyü-
dükçe çeşitli semptomlar or-
taya çıkabilir” diyerek
semptomları şu şekilde sıra-
ladı: 

“Boyunda ele gelen kitle-
ler ve lenf nodları, gömlek ya-
kalarının çok sıkı hale geldiği
hissi, ses kısıklığı veya ses de-
ğişikliği, nefes darlığı ve öksü-
rük ve boyunda ve boğazda
ağrı.” 

tedavide Başarı 
oranı Yüksek 

Tiroid kanserinin tecrübeli
merkezlerde tedavi edildiğinde
başarı oranının arttığını belir-
ten Doç. Dr. M. Erkam Sencar,
tiroid kanserinde tedavinin ilk
ve en önemli basamağının
kanserin bu konuda uzman-
laşmış bir doktor tarafından
boyun ultrasonografisi ile kan-
ser haritalandırmasının yapıl-
ması ve uygulanacak
cerrahinin kapsamının belir-
lenmesi olduğuna dikkat çekti.
Tiroid bezinin tamamının mı
yoksa yarısının mı alınması

gerektiği ve riskli lenf nodları-
nın belirlenmesinin cerrahi ön-
cesi yapılan haritalandırma
işleminde netleştirildiğini ifade
eden Doç. Dr. M. Erkam Sen-
car, sonrasında tiroid kanser-
lerinde uzman bir cerrah
tarafından tümörlü dokunun
ve risk içeren tüm dokuların
çıkartıldığını aktardı. Ameliyat
sonrası hastalara halk ara-
sında “atom tedavisi” olarak
da bilinen radyoaktif iyot teda-
visi verildiğini belirten Doç. Dr.
M. Erkam Sencar, konuşma-
sına şöyle devam etti: 

“Radyoaktif iyot tedavisi
sadece tiroid hücreleri ve kan-
ser hücreleri tarafından tutul-

duğundan hedefe yönelik bir
tedavidir ve başarısı çok yük-
sektir. Sağlıklı dokular korun-
duğundan diğer kanserlerde
tedavide kullanılan kemotera-
pilere göre yan etkileri azala-
bilmektedir. 

Radyoaktif iyot tedavi son-
rasında ise hastayı takip eden
doktor tarafından hormon rep-
lasman tedavisine başlanır ve
ilk yıllarda daha sık olmak
üzere uygun aralıklarla ultra-
sonografi ve spesifik testlerle
nüks açısından kontroller ya-
pılır. 

Çoğu tiroid kanseri tedavi-
sinde yüz güldürücü sonuçlar
elde edilebilmektedir.” iHa 

“Gömleğinizin yakası boğazınızı
sıkmaya başlıyorsa dikkat”
“Gömleğinizin yakası boğazınızı
sıkmaya başlıyorsa dikkat”

“Hızlı kilo vermek için sağlığınızdan olmayın”

doÇ. dr. Zerrin Gamsız-
kan, sağlıklı beslenme alışkan-
lıklarının en önemli iki
bileşeninin ölçülü ve dengeli tü-
ketim olduğunu belirterek “Öl-
çüsüz bir şekilde tüketilen her
besin vücudumuza zehir niteli-
ğindedir” dedi.  

Günümüzde hızlı sonuçlar
vaat eden popüler diyetlerin
sağlık üzerindeki olumsuz etki-
lerine dikkat çeken Tıp Fakül-
tesi Aile Hekimliği Anabilim Dalı
Başkanı Doç. Dr. Zerrin Gam-
sızkan, sağlıklı beslenme hak-
kında önemli bilgiler paylaştı.  

Obezitenin, ülkemizde ol-
duğu gibi tüm dünyada katla-
narak artması ve tedaviden
sonra bile tekrarlama ihtimali-
nin yüksek olması nedeniyle
hızlı sonuçlar vaat eden diyetle-
rin popülerliğini arttırdığını ifade
eden Zerrin Gamsızkan,
“Zaman zaman bu tarz kısa sü-
rede hızlı kilo verdirdiği iddia
edilen diyetler gündeme geli-
yor. Açıkçası bu bahsedilen di-
yetlerin bazıları uzun yıllardır
bilinen hatta özel durumlarda
tedavide kullanılan diyetlerdir.
Özellikle ketojenik diyet olarak
adlandırdığımız beslenme re-

jimi, 1920 yıllarında ilaca diren-
çli epilepsi hastalarında nöbet
sayısını azaltabilmek için de-
nenmiş ve halen bazı epilepsi
hastalarına uygulanan bir bes-
lenmedir. Epilepsi hastalarının
nöbet sayısını azaltma etkisin-
den tahmin edileceği gibi keto-
jenik beslenme vücutta
nörofizyolojik bazı etkilere sa-
hiptir. Bu etkilerinden dolayı
eğer kullanılacaksa mutlaka bir
hekim, beslenme uzmanı ve
tavsiye edilen disiplin tarafın-
dan koordineli bir şekilde yapı-
landırılmalıdır” dedi.   

Ketojenik diyetin, yüzde 90
oranında yüksek yağ ve düşük
karbonhidrat içeriğine sahip bir
beslenme şekli olduğuna vurgu
yapan Gamsızkan, “Bu haliyle
kolesterol düzeyi yüksek kişiler
için uygun değildir. 

Dukan diyeti yüksek protein
içeren bir diyet. İçinde bir mik-
tar lif ve sebze olsa da dönem-
sel olarak protein tüketimini
istediğiniz kadar yapabileceği-
niz tarzında yönergeleri var. Bu
haliyle böbrek hastaları için
uygun değildir. Carnivore diyeti
zaten sadece protein öneren
tek tip bir beslenme ile oldukça

agresif ve ağır bir diyettir.
Zaman zaman böyle parlak gibi
görünen çarpıcı öneriler olur
fakat bu popüler önerilerin hep-
sinin dönemsel olduğunu dü-
şünüyorum. Sürdürülebilir bir
şey de değildir böyle diyetler.
İnsan toplumsal bir varlık. Pa-
leolitik dönemde yaşamıyoruz
ki sadece hayvan ürünleri ile
beslenelim. Tarım ürünleri bize
pek çok vitamin ve mineral
sağlıyor. Sağlıklı kalabilmek için
hem hayvansal, hem de bitkisel
ürünleri almak zorundayız. Bi-
reylerin günlük olarak alması
gereken farklı grup gıdaları içe-
ren beslenme piramitleri artık
kanıta dayalı olarak kabul edi-
len kılavuzlardır. Bu tarz popü-
ler diyetlerin vücudumuza uzun
dönem etkileri ortaya çıktıkça
popülerlikleri de azalacaktır”
şeklinde konuştu.  

“Her ne kadar günümüz
insanı obezite ile sınansa da
çağlar boyunca geliştirdiği bilgi
ve teknolojiyi beslenme şeklinin
çeşitlenmesine borçludur”
açıklamasında bulunan Doç.
Dr. Zerrin Gamsızkan, “Özellikle
besinleri pişirerek azami
oranda enerji elde etmeyle çok
sayıda insan besine ulaşma im-
kanı bulmuştur. Yine insan bey-
ninin gelişimi de çeşitli
ürünlerin bir arada tüketilmesi
ile ilişkilidir. 

Sağlıkla ilgilenen profesyo-
neller temel besin öğelerinin
yaşa, cinsiyete ve yaşam tar-
zına bağlı olarak çeşitlenerek
alınmasını tavsiye etmektedir-
ler. Tek tip beslenme günümüz
insan metabolizması için sağ-
lıklı yaşamla bağdaşabilecek
bir durum değil. Vücudun görü-
nür ve görünmeyen pek çok
metabolik işlevi var. Onarım ve

yenilenme dahil hayati fonksi-
yonlar için düzenli olarak belirli
miktarlarda vitamin, mineral,
protein, karbonhidrat ve yağla-
rın alınması gerekiyor. Sağlıklı
kilo vermekten anlaşılması ge-
reken şey, sağlıklı bir beslenme
şeklinin yaşamın tüm süreçle-
rinde alışkanlık haline getiril-
mesi halidir. 

Bu sağlıklı beslenme alış-
kanlıklarının en önemli iki bile-
şeni; ölçülü ve dengeli
tüketimdir. Ölçüsüz bir şekilde
tüketilen her besin vücudu-
muza zehir niteliğindedir” ifa-
delerine yer verdi.   

“Beslenme 
alışkanlığı 

edineBilmektedir”  
Sağlıklı beslenme ve sağ-

lıklı kilo vermenin sürdürülebilir
bir niteliğe sahip olması gerek-
tiğinin altını çizen Doç. Dr.
Gamsızkan, Hayatımızın birkaç
hafta ya da birkaç ayına uygu-
lanan bu değişimler, esir hayatı
yaşıyor gibi hissettirir kişiye.
Kısa vadeli diyetlerden çıktı-
ğında insan kendi normaline
döner ve genellikle eskisinden
daha fazla ve büyük bir özlemle
sağlıksız, toksik besinlere yö-
nelir. Toksik besin kısmını biraz
açmak istiyorum. 

Günümüz endüstrisinin hızlı
ve seri tüketim mantığında üre-
tilen fabrikasyon yiyecekler
maalesef gerçek birer zehirdir-
ler vücudumuza. Sigara gibi
kolay ulaşılır ürünler olan pa-
ketli gıdalar, yüksek rafine
şeker içeren atıştırmalıklar vü-
cudumuza toksik etki yapar. Az
önce bahsettiğimiz popüler di-
yetlerin ortak özelliği bu tür
sağlıksız ürünlerde çok mik-
tarda olan şeker ve karbonhid-
ratların dönemsel olarak

kısıtlanması. O yüzden hızlı kilo
verdiriyorlar fakat bunların ye-
rine insanın tok kalmasını sağ-
layacak yüksek protein ya da
yüksek yağ önererek. Bir zararlı
alışkanlığı düzeltmeye çalışır-
ken yerine başka kötü bir alış-
kanlık koymak yine
metabolizma için zararlıdır.
Şeker ve karbonhidratı keser-
seniz zaten kilo kaybedersiniz.
Mesele yaşamın her anında
sürdürebileceğiniz şekilde bes-
lenme alışkanlığı edinebil-
mekte” dedi. 

Tek tip beslenme ile yapı-
lan diyetlerin uzun vadede etki-
lerine de değinen Gamsızkan,
“İlk etapta depo edilmeyen ve
her gün besinlerle dışarıdan al-
mamız gereken vitaminlerin ek-
sikliğine bağlı sağlık
problemleri oluşur. Mesela me-
tabolizmamızda birçok işlevin
yerine getirilmesinde kullanılan
C vitamini vücudumuzda depo-
lanmaz. 

Dolayısıyla sebze ve mey-
velerle birlikte dışarıdan alma-
mız gerekir. Sebze ve meyveyi
yasaklayan diyetler ciddi meta-
bolik işlevsizliğe yol açabilir.
Yine B vitamini vücudumuzda
nörolojik pek çok işlevin anah-
tar vitamini. Sinir hücrelerinin
etrafını saran myelin kılıflarının
sentezinde, kandaki kırmızı
hücrelerin üretiminde olmazsa
olmaz vitamindir” dedi. 

Düşünce şeklimizin sağlıklı
kilo vermek değil, sağlıklı bes-
lenme ile bize en uygun vücut
kompozisyonuna ulaşabilmek
olması gerektiğini dile getiren
Doç. Dr. Gamsızkan, “İdeal
vücut kompozisyonuna ulaştı-
ğımızda hem biyolojik hem de
psikolojik sağlığımız olumlu
yönde artacaktır. Biz hastane-

mizde bulunan obezite merkezi
ve obezite polikliniğinde biyop-
sikososyal anlayışla kişinin sa-
dece kilosu ya da biyokimyası
ile değil psikolojik ve sosyal
sağlığıyla da ilgileniyoruz. Ay-
rıntılı beslenme anamnezi ile
ulaşabildiği besinler ve tüketme
alışkanlıkları konuşulup yaşa-
dığı ve varsa çalıştığı ortamda
en uygun beslenme programı
düzenleniyor. Sağlıklı beslen-
mek isteyen, ideal kilosuna
ulaşmak isteyen herkes obezite
polikliniğimize rahatlıkla başvu-
rup hizmet alabilir” şeklinde ko-
nuştu. 

“paketli gıdalara 
dikkat edin” 

Açıklamasının sonunda
özellikle çocukları etkileyen ve
beslenme alışkanlıklarını oluş-
turan zehir ürünlerine dikkat
çeken Doç. Dr. Gamsızkan,
“Yaşadığımız dönem toksik be-
sinlerin yoğun olduğu bir
dönem, bunun farkına varalım.
‘Doymuyorum’ kelimesini
neden bu kadar çok işitiyoruz?
Çünkü paketli gıdaların, hazır
soslarla hazırlanmış besinlerin
hepsine daha fazla tüketme-
mizi amaçlayan maddeler katı-
lıyor. Metabolizmada bir tür
bağımlılık oluşuyor bu ürünlere
karşı. Raf ömürleri artsın, ba-
ğımlılık potansiyeli çoğalsın
diye lifleri çıkartılıp daha fazla
nişasta ve şeker katılıyor. Daha
fazla nişasta ve şekere ihtiyacı-
mız yok. 

Günlük ihtiyacımız kadar
proteinden, yağdan, sebzeden
ve meyveden yararlanacağız
beslenirken. Mümkün olduğu
kadar az şeker ve karbonhid-
ratla yine mümkünse evde ha-
zırlanan yiyecekler önceliğimiz
olsun” ifadelerini kullandı. iHa  

Bebeklerde yan etkisiz ve güvenilir idrar testi
Çocuk Nefrolojisi Uz-

manı Prof. Dr. Cihangir Akgün,
0-2 yaş bebeklerden idrar nu-
munesi alınmasını kolaylaştı-
ran yenilikçi bir bebek bezi
geliştirdiklerini belirtti. Doğru-
luk payının bilindik yöntemlere
göre çok daha etkili olduğunu
belirten Prof. Dr. Akgün, ürü-
nün Türkiye ve dünyada
büyük ilgi gördüğünü söyledi.   

Bebeklerden sağlıklı idrar
numunesi almanın zor olduğu
gerçeği, yenilikçi yöntemlerle
tarih oldu.

Çocuk Nefrolojisi Uzmanı
Prof. Dr. Cihangir Akgün tara-
fından geliştirilen patentli
bebek bezi, güvenilir ve yan
etkisiz numune toplama süre-
ciyle aileler ve sağlık çalışan-
ları için önemli bir kolaylık

sağladı. Bu özel bebek bezi-
nin, geleneksel yöntemlerin
zorluklarını ortadan kaldırdığını
belirten Prof. Dr. Akgün, “Üç
yıl önce patentini aldığımız ve
iki yıl önce ticarileştirdiğimiz
bu bebek bezi, yurtiçi ve yurt-
dışında, aralarında Amerika,
Rusya, Polonya, Bulgaristan,
Macaristan, Özbekistan, Bur-
kina Faso, Umman ve Mori-
tanya’nın bulunduğu 20’den
fazla ülkeye ihraç ediliyor”
dedi. 

Yan etkisiz, 
güvenilir ve 

kolaY kullanım 
Prof. Dr. Akgün, yenilikçi

bezin kullanımını şöyle anlattı: 
“Özellikle 0-2 yaş gru-

bunda bebeklerden idrar nu-
munesi almak zor bir süreç.

Bu süreçte ya mesaneye iğ-
neyle girişim yapılmak zo-
runda kalınıyor ya da sonda
uygulaması gerekiyor. 

Bu işlemler hem bebeğe
rahatsızlık veriyor hem de bazı
komplikasyon risklerini taşıyor.
Yeni bebek bezimiz, normal

bir bez gibi takılıyor ve 15-20
dakika içinde sağlıklı bir orta
akım idrar numunesi alınabili-
yor. Bez, doğruluğu yüksek
sonuçlar veriyor ve herhangi
bir yan etki riski taşımıyor.” 

Yanlış pozitif 
oranı Çok düşük 

Prof. Dr. Akgün, yapılan
çalışmalarda bebek bezinin
geleneksel yöntemlere göre
yanlış pozitiflik oranının çok
daha düşük olduğunu belirte-
rek şu bilgileri verdi: 

“Yaptığımız prototip çalış-
malarda yanlış pozitif oranı
yüzde 3 civarındayken, klasik
yöntemlerde bu oran yüzde
10’a kadar çıkabiliyor.

Özellikle ilk idrarı emen
özel bir tabaka ve genital böl-
genin temassız kalmasını sağ-

layan dizayn ile bu riskler azal-
tıldı.” 

Olumlu geri dönüşler
alındığını, hekimler ve aileler
tarafından ürünün çok beğe-
nildiğini dile getiren Prof. Dr.
Akgün, “Aileler ve doktorlar
üründen çok memnunlar. Be-
beklere eski yöntemle uygula-
nan idrar torbaları, çocukların
idrar yapmasını engelleyebili-
yordu.

Ancak, bu bez sayesinde,
bebeklerin idrar tutma sorunu
da çözülmüş oldu. 

Ayrıca, torbanın aksine is-
tenmeyen ilk idrarın özel bir
emici tabaka tarafından
hemen emilmesi, analiz için en
uygun orta akım idrar numu-
nesinin elde edilmesini sağlı-
yor” dedi. iHa
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mAnisA Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in 22. hafta müca-
delesinde sahasında S.E. Fatih
Karagümrük’ü ağırlayacak. Müca-
dele yarın saat 16.00’da Manisa
19 Mayıs Stadyumu’nda oynana-
cak 

Manisa Futbol Kulübü, Trend-
yol 1. Lig’in 22. hafta mücadele-
sinde 2 Şubat Pazar günü saat
16.00’da Manisa 19 Mayıs Stad-
yumu’nda Solwie Energy Fatih
Karagümrük’ü konuk edecek.
Siyah-beyazlılar, S.E. Fatih Kara-
gümrük maçında taraftarların ve
futbolseverlerin desteğini bekliyor. 
KARŞILAŞMAYI ÖMER TOLGA GÜLDİBİ

YÖNETECEK
Manisa Futbol Kulübü ile S.E.

Fatih Karagümrük arasında oyna-
nacak mücadeleyi hakem Ömer

Tolga Güldibi yönetecek. Karşılaş-
mada Güldibi’nin yardımcılıklarını
Abdullah Uğur Sarı ve Mehmet
Akıncık yapacak. Maçın dördüncü
hakemi ise Onur Bingöl.

S.E. FATİH KARAGÜMRÜK MAÇININ
BİLET SATIŞI DEVAM EDİYOR

Öte yandan S.E. Fatih Kara-
gümrük maçının bilet satışları
devam ediyor. Mücadeleyi tribün-
den takip etmek isteyen taraftarlar,
www.passo.com.tr ve Passo
mobil uygulaması ile biletlerini
temin edebilecek. 
KADIN VE 18 YAŞ ALTI TARAFTARLARA

ÜCRETSİZ MAÇ
Kadın ve 18 yaş altı tüm taraf-

tarlar, iç saha maçlarını ücretsiz
izleyebilecek. 

Maçları tribünden takip etmek
isteyen kadın ve 18 yaş altı taraf-

tarların Passolig kartı sahibi ol-
ması zorunludur. 

Kadın ve 18 yaş altı tüm taraf-
tarlar, ücretsiz biletlerini maç
günü Manisa 19 Mayıs Stadyu-

mu’nda bulunan Passolig gişele-
rinden tanımlayabilirler.

Karşılaşmanın bilet fiyatları ise
şöyle; Kapalı Alt Tribün: 30 TL.
Misafir Tribünü: 39 TL.

Yunusemre Belediyes-
por'da görev alan antrenörler ile
istişare toplantısı yapıldı. Toplan-
tıda tüm branşlarda milli takıma
sporcu kazandırılması için gerekli
özveri ve gayretin gösterileceği
kaydedildi.

Manisa'nın amatör branşlara
önem veren kulüplerinden Yunu-
semre Belediyespor'da geleceğe
yönelik hedef ve projeler belirlendi.
Katıldığı her branşta başarıya imza
atmanın hesaplarını yapan Mavi-
Beyazlı kulüpte en büyük hedef

gelecekte yapılacak müsabaka-
larda milli takıma sporcu kazandır-
mak. Bu hedef doğrultusunda
kulüpte görev alan antrenörler ile
istişare toplantısı yapıldı. Yunus
Emre Kültür Parkı İrfan Mecli-
si'ndeki toplantıya Yunusemre Be-

lediye Başkan Yardımcısı Hakan
Gürtunca, Kulüp Başkanı Bülent
Kanik, yönetim kurulu üyeleri ve
antrenörler katıldı. Toplantıda ilk
olarak söz alan Yunusemre Bele-
diyespor Başkanı Bülent Kanik, 18
branşta 3 bin sporcu ile Manisa ve
Türk sporuna en iyi şekilde hizmet
ettiklerinin altını çizerek, Yunu-
semre Belediye Başkanı Semih
Balaban'a desteklerinden ötürü
teşekkür etti. Başkan Kanik yeni
süreçte başarı çıtasını daha yukarı
çekmek için el birliğiyle çalışacak-
larını sözlerine ekledi. Belediye
Başkan Yardımcısı Hakan Gür-
tunca ise Türkiye'yi uluslararası
müsabakalarda gururla temsil
edecek yeni yetenekler yetiştir-
meyi hedeflediklerini söyledi.
spor servisi

Yunusemre'de hedef milli takıma sporcu kazandırmak

Bilecik’te düzenlenen 2024-2025 Okul
Sporları Grekoromen Güreş B Grup Şampiyonası,
210 sporcunun katılımıyla gerçekleştirildi. 

Soma’yı temsilen mindere çıkan Nurullah Eliş,
60 kg kategorisinde ikinci olarak madalya kazandı.
Bu başarısıyla Eliş, şubat ayında Tokat’ta düzenle-
necek Türkiye Şampiyonası’nda Soma’yı temsil
etmeye hak kazandı.

Soma Güreş Antrenörü Semih Yazıcı, “Nurul-
lah, disiplinli çalışması ve azmiyle büyük bir gele-
cek vaat eden bir sporcu. Bilecik’teki
şampiyonada üstün bir performans sergileyerek
Türkiye Şampiyonası’na katılma hakkı kazandı.
Kendisine güveniyoruz ve Tokat’tan da madalya ile
döneceğine inanıyoruz” dedi.

Soma’da güreş
sporuna verilen öne-
min arttığını belirten
Yazıcı, genç sporcula-
rın desteklenmesi ge-
rektiğini vurguladı.
Tokat’ta Soma adına
mücadele edecek
olan Nurullah Eliş,
şampiyonluk hede-
fiyle hazırlıklarını sür-
dürüyor. Milli
sporculuk yolunda
emin adımlarla ilerle-
yen genç güreşçi, ge-
leceğin başarılı
sporcuları arasında
gösteriliyor. iHA

Somalı güreşçi Türkiye 
Şampiyonasına katılacak

Manisa FK’da rota galibiyet


